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Predzakonski tečaj se začne letos v 
Šentrupertu v nedeljo, 27.11.1994, ob 
16. uri v veroučni dvorani. Potem bo 
tečaj še dve nedelji in tri sobote; na
slednji soboti bo tečaj ob 18., ob nedel
jah pa ob 8. uri dopoldne.

Župnijski urad Šentrupert

Kako v zdravstvenem 
domu do novega 

rentgenskega aparata?
Inšpektor Zavoda Republike Slovenije za varstvo pri deluje ob zadnjem 

kontrolnem pregledu rentgenskega aparata nedvoumno zapisal, da je 
aparat star in iztrošen. Njegova ugotovitev za Zdravstveni dom ni bila 
novost. Kot že tolikokrat je tudi to pot problem denar.

svojemu namenu. S tem je pomoč obrnemo na podjet-

Direktorica Ana Bilbija je sku
paj z vsem kolektivom uspela 
ZD Trebnje razviti v kadrovsko, 
strokovno zavidljiv in tehnično 
dobro opremljen zdravstveni 
zavod, ki mu pacienti zaupajo. 
Verjame, da bodo uspeli nabavi
ti tudi nov rentgen.
Foto: Stane Peček

Rentgenski aparat za sli
kanje pljuč je bil nabavljen 
v letu 1979 kot nepogre
šljiv pripomoček za dia
gnosticiranje pljučnih bo
lezni. Skozi leta je služil

bila pacientom prihranje
na pot v Novo mesto, po
leg tega pa je zelo pomem
bno, da je slikanje opra
vljeno takoj in temu pri
memo tudi ukrepanje 
zdravnikov.

Cena aparatov je bila vse 
do lanskega leta tako viso
ka, da za nabavo novega ni 
bilo realnih izgledov. Ob 
koncu lanskega leta se je 
tudi na našem tržišču poja
vil aparat ameriške firme 
Bennett, katerega cena je 
nižja od vseh ostalih pri 
nas znanih aparatov za pri
bližno polovico, a to je še 
vedno približno 90.000 
DEM.

Zakon o zdravstvenem 
varstvu je sicer določil, da 
občina kot ustanovitelj za
gotavlja sredstva za inve
sticije, za kar pa vemo, da 
je zaenkrat v praksi skoraj 
neizvedljivo. Iz letošnjega 
proračuna naj bi v ta na
men zagotovil le približno 
7% sredstev. Zato smo se 
skupaj odločili, da se za

ja, obrtnike in posamezni
ke. Na ta način smo že do 
sedaj rešili kar nekaj pro
blemov!

Prispevke zbiramo na 
žiro račun Zdravstenega 
doma Trebnje, 
št. 52120-603-32174, 
s pripisom 
ZARTG APARAT.

Za razumevanje se vam 
zahvaljujemo, o poteku ak-

Občina Trebnje se 
lahko v zadnjem času 
pohvali s kar nekaj 
publikacijami, ki z ra
zličnih vidikov pred
stavljajo življenje tre
banjskega prostora in 
razvijajo njegovo 
identiteto.

Pravkar je izšla knji
ga Ivana Jakiča, Graj
ski objekti na ob
močju občine Treb
nje. Več o knjigi in 
njeni predstavitvi v 
naslednji številki.

V

Število panjev v 
občini je iz leta v leto večje

Trebanjski čebelarji so se v sredini oktobra na Lanšprežu zbrali na tradicio
nalnem letnem srečanju. V grajski kapeli je o življenju in delu Petra Pavla 
Glavarja govoril Peter Kurent. V kulturnem programu je pod vodstvom Duške 
Peček nastopil pevski zbor Osnovne šole Mirna, ki gaje na harmoniki spremljal 
Stane Peček. O varoji in poapneli zalegi je predaval dr. Jože Rihar.

Predsednik društva Jože 
Korbar je v poročilu za leto 
1994 iztekajočo sezono ozna
čil za povprečno tako v ko
ličini čebeljih pridelkov kot v 
zdravstvenem stanju čebel.
“Čebelarji z zdravimi, močni
mi čebeljimi družinami so 
imeli boljšo bero medu kakor 
tisti s slabiči, kot jih imenuje
mo čebelarji”, je poudaril Jože 
Korbar. Menil je, da bodo da
našnjemu zapletenemu načinu 
čebelarjenja kos le čebelarji z 
veliko znanja in z medseboj
nim izmenjavanjem izkušenj, 
zato toliko bolj bode v oči, da 
nekateri čebelarji še vedno ne 
jemljejo resno priporočil stro
ke, ki vlaga tako doma kot v 
svetu ogromna sredstva, da bi 
obvarovala čebelo in ji poma
gala preživeti v sedanjih, njej 
nenaklonjenih časih.

Z letošnjim letom se končuje 
mandat odborom in predsedni
kom tako v čebelarskem dru
štvu kot v čebelarskih druži
nah, kije trajal kar dobrih 9 let. 
V tem času se je znatno po
večalo število panjev, okoli 
500 jih je bilo tudi regresira-

Zaščitna nalepka za izdelke domačega medu trebanjskih čebelar
jev. Izdelal jo je Bogdan Breznik.

Družinski piknik lepo uspel

Romana Kranjčan je poskrbela za živahno dogajanje na družinskem pikniku 22. okt. 1994 - Foto: 
Janez PLATIŠE)

V občini Trebnje so bile ob letošnjem mednarodnem letu 
družine organizirane številne prireditve in predavanja, ki so 
želela opozoriti in poudariti pomen družine za danes in pri
hodnje.

Ustanovljeno je bilo tudi Društvo za zdravje in sožitje v 
družini, ki je 22. oktobra 1994 ob sodelovanju območne 
organizacije RK Trebnje, vrtcev in šol trebanjske občine 
organizirale Družinski piknik.

Zaradi slabega vremena seje prireditev odvijala v trebanjski 
športni dvorani, kar pa ni oviralo dobrega in prijetnega raz
položenja, ki so ga pripravili vsi nastopajoči. Posebej pa so 
se otroci razživeli ob nastopu Romane Kranjčan in ob športnih 
igrah. Osnovne šole so z okusnimi palačinkami (posebna 
zahvala kuharicam OŠ Trebnje) poskrbele za lačne otroke, 
vrtec pa z obilo igrač za igralni kotiček najmlajšim. Predsed
nik Društva za zdravje in sožitje v družini Milan Rman pravi, 
da bodo skušali družinski piknik uveljaviti kot vsakoletno in 
tradicionalno prireditev otrok in staršev ob začetku šolskega 
leta.

'§■ it

nih, redno so bila pregledova
na vsa stojišča čebel, zabav (je
na in regresirana so bila zdra
vila, 2 do 3-krat na leto so bila 
organizirana strokovna preda
vanja, 3-krat tudi strokovna 
ekskurzija, za enega največjih 
uspehov pa štejejo v tem času 
ustanovljeni čebelarski krožki 
po osnovnih šolah. Jože Kor
bar je omenjene uspehe pripi
sal skupnemu delu čebelarske
ga društva, Odbora za pospe
ševanje in razvoj čebelarstva 
in vseh treh družin, med imeni 
pa je posebej izpostavil Maro 
Rupena, ki jih je pred leti “sa
ma poiskala in povezala z 
mednarodnim programom 
FAO”. Jože Korbar pa je bil 
kritičen do slabega reklamira
nja in promocije medu in če
beljih pridelkov, zato je to ena 
od glavnih nalog v prihodnjem 
letu in z njima povezani zaščit
na nalepka in kriteriji za prido
bitev te nalepke ter analiza me
du. Dušan Kresal, eden naju
spešnejših šentruperskih čebe
larjev, je k tem nalogam dodal 
še posajanje medenih rastlin 
na opuščeni zemlji.

Na srečanju so bila podelje
na tudi priznanja. Za posebne 
zasluge za dvig slovenskega 
čebelarstva so odlikovanja z 
redom Antona Janše III. stop
nje prejeli: Alojz Barle, Jože 
Kolenc, Tone Kužnik, Janez? 
Livk in Rudi Nahtigal, priz
nanja za delo pa: Ludvik Bru
lc, Ivan Kovač, Martin Slap- 
šak, Anton Vencelj, Jože Zorc 
in Jožko Zupan. 93 letnemu 
Jožetu Marenčetu je kot naj
starejšemu članu čebelarskega 
dmštva Trebnje Ciril Pungar- 
nik podaril knjigo Franceta 
Režuna Naši kraji.
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PISMA BRALCEV NAŠ KLEPET

Spoštovani bralci 
in bralke Glasila občanov

Glasilo občanov bo marca 1995 leta na svoji 
torti ugasnilo tri svečke. V času svojega izhajanja 
je uredništvo želelo kar najbolj neoporečno pred
staviti dogajanja v naši občini. Vaši odzivi so nas 
prepričali, da smo izbrali pravilno smer. O tem pa 
je spregovorila tudi anketa o našem lokalnem 
časopisu, ki jo objavljamo. Kot vsaka zadeva, ki 
se na novo poraja, imamo tudi mi težave s točno 
dostavo glasila po gospodinjstvih. Želeli bi, da bi 
bilo glasilo obsežnejše in bi izhajalo pogosteje z 
več zanimivimi prispevki. Želimo, da bi vse, na kar 
nas opozarjate, tudi uspeli popraviti. Veseli bomo 
vsakega članka in prispevka, ki ga boste poslali in 
ga bomo z veseljem tudi objavili. V današnji šte
vilki objavljamo pismo s Trebelnega in želimo, da 
Pisma bralcev postanejo stalna rubrika.

Glavni in odgovorni urednik 
Milan RMAN

Spoštovani urednik 
Glasila občanov!

Pišem vam zaradi vašega - našega glasila. Ob
daja me namreč občutek pomanjkljivosti snovi v 
tem časopisu. Po moji teoriji bi moralo Glasilo 
biti obsežnejše, saj bi s tem pridobili mnogo več 
bralcev, ki bi časopisu posvečali mnogo večjo 
pozornost.

Ugotavljam namreč, da v trebelansko krajevno 
skupnost najmanj zahajate za dogodki, ki bi jih 
bilo vredno zapisati v Glasilo občanov, seveda pa 
bi tudi v drugih KS lahko malo bolj posegali za 
“časopisno snovjo”.

V trebelanski KS bi tako lahko že v prejšnji 
številki zabeležili za nas zelo pomemben dogodek; 
gasilsko društvo Velika Strmica je dobila nov ga
silski kombi znamke Volksvvagen. Ob tem je bila 
seveda tudi velika slavnostna veselica na prostem, 
ki so se je udeležili tudi člani Občinske gasilske 
zveze. (Vse to se je odvijalo 13.8. pri gasilskem 
domu Velika Strmica).

Kdo ima v “oblasti" prostore nekdanje podru
žnične šole na Jelševcu in ali bo v teh prostorih še 
kdaj potekal pouk, bi gotovo zanimalo vsakogar 
iz teh krajev.

Lahko bi tudi v vsakem glasilu objavili poročila 
o večjih prometnih nesrečah v naši občini, o tat
vinah, ki so dokaj pogoste tudi v trebelanski KS, 
pisma bralcev, v katerih je napisano prosto mi
šljenje o časopisu.

To so le moje ideje - predlogi. Zelo bi se razve
selila, če bi v naslednji številki Glasila občanov 
objavili kaj o novem gasilskem kombiju GD Velika 
Strmica in pa o bivši podružnični šoli na Jelševcu. 
(Zraven lahko priložite tudi fotografiji, kar ne bi 
bilo slabo.)

Če hočete objaviti moje pismo, ga mirne volje 
lahko. Bila bi presenečena.
Iskrena hvala za vašo pozornost!
Lep pozdrav!

Bralka KS Trebelno
P.S.
Članki o ustanovitvi Gubčeve brigade na Trebel

nem so bili zares krasni.
Lepo ste jih zapisali. Hvala.

MOJCA PEKOLJ

MOJCA PEKOLJ

Ste rekli Glasilo občanov? Zakaj ga ne prei
menujete v OBČAN? V okolju, kjer živim in 
delam, seje prijelo to ime. Bolj praktično je. 
Nič za to, če ga nosi že kak drug časopis, saj 
natančno vemo, za katerega gre. Sicer pa bi 
želela malo več reda pri izhajanju, ne kar: ko 
pride, pride! Je že res, daje zaradi nerednosti 
vsakokrat prijetno presenečenje, ker si rečeš: 
glej ga, še živi! To je pa že malo sentimental
no in potem ne zmoreš dovolj uporabne kri
tike. Pa tudi pravega vtisa si ne moreš ustva-

IGOR LUKEK

riti. Tudi če bi sedaj poiskala kak izvod in ga 
prelistala, bi bila ta presoja že s takega časov
nega odmika, da bi bila nujno krivična vsaj 
do aktualnosti časopisa, kar je gotovo ena 
osnovnih vrednot. To pa ne bi bilo preveč 
resno. Morda bom še najbljižje, če povem, da 
bi ga nikakor ne smeli ukiniti.

IGORLUKEK
Kaj še izhaja? Krasno. Želim, da bi izhajal 

vsaj enkrat mesečno, rešimo vskao tretjo so
boto v mesecu in da bi prinašal čim več 
informacij iz vsakdanjega življenja. V tem 
smislu bi moral biti nekakšno nadaljevanje 
Dolenjskega lista, se pravi, da bi imel željo 
obiskati dvorišče vsakega kraja. Kar se veli
kega in pomembnega zgodi, tako in tako zve
mo že prej. Čudi me, da predstavniki krajev
nih skupnosti ne znajo bolj izkoristiti prosto

ra, kije, vsaj mislim, v časopisu na razpolago. 
Če se ne motim, je v občini šestnajst KS, grem 
pa staviti, da nekatere v vsem tem času niso 
videle natisnjenega svojega imena v Občanu. 
To je velika pomanjkljivost. Tudi politične 
stranke na ravni občine, so sodeč po prispev
kih, ki jih je bilo moč prebrati, bolj malo v tej 
smeri osveščene ali pa so politično premalo

CIRIL BIZJAK

pismene. Vsekakor pa je denar, ki je namen
jen temu časopisu, dobro naložen.

CIRIL BIZJAK
Mislim, daje časopis kar dober, če bi le bolj 

pogosto izhajal. Potem bi bil tudi za nas, ki se 
ukvarjamo s prodajo prehrane, veliko bolj 
uporaben. Poleg običajnih reklamnih obvestil 
bi lahko ljudi obveščali o dežurstvih, dru
gačnem obratovalnem času, novostih ipd. 
Uredništvo bi lahko imelo rubriko “Kje je

IZIDOR MARKELC

najceneje”, opozarjalo na napake, zapisovalo 
pritožbe in pohvale, kar bi gotovo bilov prid 
vsem: nam, ki izdelujemo oziroma prodaja
mo, in kupcem. Veste, zelo bi mi bilo všeč 
prebrati npr.: “Mesarstvo Bizjak ima najce
nejšo teletino”. Zanesljivo bi se zelo trudili, 
da bi tako ostalo. Potmdili pa bi se tudi drugi, 
da bi nas prehiteli.

Na večjo gostoto izhajanja je vezana tudi 
misel, ki jo je predlagal prijatelj Valter. Meni 
namreč, da bi v tem časopisu morala imeti 
svoj prostor borza dela. Ne samo “uradna”.

Tudi taka: za soboto in nedeljo rabim pomoč 
pri žaganju drv; kdo mi bo prelopatal vrt; v 
nedeljo potrebujem varstvo za petletnega fan
tka itd.

IZIDOR MARKELC
Lokalnemu glasilu ljudje navadno pravijo 

kar naše glasilo. To bi moralo biti tudi glavno 
vodilo pri urednikovanju: čim več našega. 
Verjetno to niso neke velike teme, razgla
bljanja, modrovanja, temveč tiste drobne vsa
kodnevnosti, ki v domačem okolju vendarle 
veliko pomenijo, predvsem zato, ker imajo 
znana imena. Tako človek rad prebere, da je 
npr. ta in ta, ki se je iz naše vasi poročila na 
drugi konec občine, rodila zdravega fantka, 
ali pa, da je ribič iz mimske družine ulovil

MARIJA MEŽNARŠIČ

kapitalnega soma itd. Zelo rad bi prebral tudi 
kakšne gospodarske vestičke. Prav bi prišle 
informacije o uslužnostnih dejavnostih, npr.: 
kje ti popravijo čevlje, opletejo steklenico, 
popravijo stensko uro.

In ko se mi že ponuja priložnost, bi rad 
opozoril na slabost pri distribuciji časopisa: 
Ko smo se preselili iz bloga v zasebno hišo, 
nas časopis več ne najde.

MARIJA MEŽNARŠIČ
Če je namen časopisa nakazan v imenu 

Občinsko glasilo, potem se slabo uresničuje. 
Zdi se mi, da nekaterih krajevnih skupnosti, 
da ne rečem krajev, kar ni zaslediti na njego
vih straneh. Med temi je tudi Veliki Gaber. 
Kakršenkoli že je vzrok, je težko sprejeti 
opravičilo. Verjetno bi se moralo uredništvo 
narediti kak načrt v tej smeri. Prepričana sem 
namreč, da se od izzida ene številke do druge 
v vsaki KS zgodi kaj takega, kar bi bilo vred
no zabeležiti.

Pogrešam tudi utrip iz skupščinskih klopi. 
Glasilo bi moralo davkoplačevalcem omo
gočiti pogled v skupščinska dogajanja. Zakaj 
ne bi izvedeli, kdo od izvoljencev je aktiven, 
kdo lenari,kdo je ustvarjalen, kdo strelja ko
zle?

Verjetno bi se obnesla kontaktna rubrika po 
vzoru “Kje pa vas čevelj žuli?”
Sicer pa je časopis dober.

Naše sestre Marije Vraničar ni več
V četrti številki OBČANA je naša višja medicinska sestra Marija VRANIČAR - med 

ostalimi zadolžitvami je bila tudi vodja materinske šole - vabila bodoče mamice k obisku 
materinske šole v Zdravstvenem domu. Samo dve leti je od tega.

Sestra Marija je pred več kot tridesetimi leti prišla v naš zdravstveni dom. To je bil čas, ko 
so bili mladi strokovnjaki še kako potrebni. Svoje znanje in življenjske izkušnje je bila 
pripravljena nuditi ljudem v stiski. Njenega toplega nasmeha so bile deležne pacientke 
dispanzerja za žene, v katerem je delala do dne, ko se je nameravala upokojiti.

Smrt je zaključila njeno življenjsko pot. Hvaležni smo ji za trud in za vse, kar je dala našim 
ljudem.

Direktorica ZD Trebnje 
Ana Bilbija, dipl.prav.

Mercator - Gradišče
trgovinsko podjetje, Trebnje, d.d.

Smučarski Miklavžev sej*em na Mirni
Mesec december je mesec pričakovanj. To Organizirana bo komisijska in lastna proda- 

vemo tudi v Marcatoiju, zato že v začetku ja rabljene smučarske opreme. Sejem bo po- 
decembra v Prodajnem centru na Mimi orga- pestren z dobro gostinsko ponudbo, 
niziramo sejem, ki bo v petek, 2. decembra, Otroci bodo imeli svoj kotiček, v katerem 
od 13. do 19. ure ter v soboto, 3. decembra, se bodo lahko igrali, ustvarjali in zabavali, 
od 8. ure do 14.ure. Mercator-Gradišče, Prodajni center

Na sejmu bo možno po posebno ugodnih Mirna vas pričakuje, 
cenah kupiti vse od nove smučarske opreme Prodajni center Mirna
do Miklavževih presenečenj. Miran Jurak
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Voda tudi na Žalostni gori
Skoraj neverjetno je slišati, da je 16 gospodinjstev na Žalostni gori, mokro- 

noškemu “predmestju”, šele v teh dneh dobilo vodovod. Tako je to, pravijo sedaj 
v gradbenem odboru, če si sam ne pomagaš, ti res nihče ne bo! Ko so pred skoraj 
tremi desetletji gradili mokronoški vodovod, jih je trasa obšla, ker v zajetju 
menda ni bilo dovolj vode. Ljudje so si potem pomagali s kapnicami, nekaj 
gospodinjstev tudi z dosti improviziranim zajetjem studenčka. Tako se je velika 
skupna življenjska nuja razdelila na šestnajst posameznih, ki pa vsaka zase niso 
bile dovolj močne, da bi prepričale odgovorne v krajevni skupnosti.

V lanski suši se je stiska 
prelila čez rob. Ustanovili so 
gradbeni odbor. Grabnar To
ne je postal predsednik, Jo
žica Grabnar in Franc Grab
nar pa člana. Posebno vlogo 
svetovalca so zaupali Francu 
Salobirju.

Ni bilo lahko pripoveduje
jo. Že med seboj smo se težko 
uskladili, kajti vsak seje kre
pko in odgovorno zavedal, 
kaj pomeni za 16 gospodin
jstev skoraj štiri in pol milijo
ne tolarjev vredna investicija. 
Ko enkrat začneš, ne moreš 
več nazaj. Verjetno se je tega 
ustrašila tudi mokronoška 
krajevna skupnost, ki kar ni

in ni hotela zraven in se je 
vključila šele potem, ko je 
akcija že krepko stekla. Seve
da se za denarni in admini
strativno tehnični prispevek 
zahvaljujemo! So pa bili z 
vsemi močmi in dobro stro
kovno voljo takoj na razpola
go ljudje iz Komunale Treb
nje. Gospodu Kosu, Mejašu, 
Mikcu in še posebej direktor
ju Jarcu dolgujemo vsi iskre
no zahvalo. Tudi g. Velečič se 
je vedno potrudil, kadar smo 
ga potrebovali.

Pravijo pa tudi, da se vse 
skupaj gotovo ne bi tako hitro 
in dobro odvijalo, če Tone 
Grabnar in Franc Salobir ne

bi bila taka, kot sta!
Dodajmo še nekaj tehničnih 
podatkov.

Zgrajen je bil 25 m3 velik 
rezervoar, dozidana črpalni- 
ca, montirani dve črpalki; po
loženih je bilo 514m cevi in 
ravno toliko električnega ka
bla med črpalnico in rezervo
arjem. Voda se črpa iz mokro- 
noškega vodovoda, ki lahko 
postreže z 12 l/s.

V denarju so krajani prispe
vali 1,6 mil, Komunala 1,3 
mil, občina 851, KS Mokro
nog pa 450 tisočakov.

s.p.

Tone Grabnar in Franc Salobir

Nikoli ne reci, 
da pri tebi ne bo zagorelo!

28. oktober je bil sicer deževen dan, vendar ne tak, da bi kdo pričakoval ognjeno 
sproščanje nebesne energije. Ne pravijo zaman, da strela lahko udari tudi z 
jasnega.

Motorka mora čimprej iz gasilskega vozila. Vendar brez nervoze in s premišljenimi koraki, drugače 
gre preveč časa v nič. Tega pa si gasilci ne morejo privoščiti.

Sirena v Mokronogu je po
klicala ob 15.45 uri: na Sve
tem Vrhu je strela udarila v 
kozolec! Domačim gasilcem 
je bilo takoj jasno, da sami ne 
bodo zmogli obvladati rdeče 
pošasti. Na pomoč so pokli
cali sosednja gasilska društva 
iz Jesenic, Šentruperta in Be
lega Griča. Že v petnajstih 
minutah so vse skupine, sku
paj z vaščani, krotile ogenj.

- Dobro je, da je to samo 
sektorska vaja!, je komentiral 
po zaključku sektorski povel
jnik g. Izidor Markelc, ki je 
vajo vodil. Vas je glede po
žarne varnosti najbolj kriti
čna v našem sektorju. Naselje 
je strnjeno, vrsta kozolcev pa 
je poglavje zase.

- Imam občutek, da so ga
silci in vaščani delali, kot bi 
šlo zares!

- Zato so vaje. Tudi sicer 
ocenjujem, da je vaja dobro 
uspela.Že ugotovitev, da se v 
pičlih petnajstih minutah 
zbere okrog sedemdeset lju
di, ki ve, da ni dovolj samo 
hrabrost, da je predvsem po
trebno znanje, je dovolj dra
gocena. Seveda gasilci niso 
vnaprej vedeli za vajo. Tako 
je ena ekipa prišla brez for
macijskega strojnika, ker ga 
pač ni bilo doma. Zato se jim 
je motorka upirala več kot 
minuto! Sam sem takoj opa
zil, da niso odprli ene zaklop
ke in če bi šlo zares, bi ukre
pal. Tako pa sedaj še vsaj trije

vedo, kje lahko nastane napa
ka. To je tudi cilj: naučiti se.

-Kako bodo pa reagirali la
stniki, ker ste jim izpraznili 
kapnice?

-Brez skrbi! Morda nas celo 
postrežejo. Že v naprej smo 
zvedeli, kdo jo namerava le
tos pomiti in smo torej lastni
kom vso stvar samo olajšali.

-Želim še veliko uspehov.
-Zaželite raje vsem, se je v 

pogovor vključil g. Igor Mla
kar, ki je v imenu Občinske 
zveze strokovno opazoval 
vajo, gasilcem in vaščanom, 
da bi se nikoli ne srečali v 
pravem požaru.

Da, to je prava želja!
In: hvala prijatelji gasilci!

s.p.

Šentrupert 
v likovni podobi

Šentrupert je s svojo slikovitostjo že od nekdaj privabljal slikarje, ki so v tej 
pokrajini našli navdih za svoje ustvarjanje. Tako se je ob počastitvi 950-letnice 
Šentruperta porodila zamisel, da bi slikarji, ki so kakorkoli povezani s Šentru
pertom, s svojo likovno govorico olepšali to pokrajino. Tako so se na Hrastnem 
pri Gorenčevih od 21. do 23. septembra 1994 zbrali slikarji Bogdan Breznik, 
Janko Orač, France Slana in Veljko Toman.

Likovni samorastnik Bogdan Breznik, ro
jen 1949. leta, je tudi v šentruperski pokrajini 
že pred leti odkril motive za svoje ustvarjanje; 
lani je imel odmevno razstavo v Šentrupertu, 
v slikarskem srečanju pa je predstavljal do
mačo občino.

Slikar Janko Orač, rojen 1958. leta. pobud
nik srečanja, se že nekaj let vrača v to pokra
jino, saj ga je posebej Vesela Gora s svojo 
razgibanostjo povsem očarala; v Šentrupertu 
je razstavljal ob osrednji počastitvi 950-letni
ce - 4. junija letos.

Akademski slikar France Slana, rojen 1926. 
leta, nam je tokrat prvič pokazal svoj ustvar
jalni odnos do naše pokrajine, ki ga je tako 
prevzela, da se bo še rad vračal. Vsem je tudi 
v prijetnem spominu njegova razstava ob po
novnem imenovanju šole po dr. Pavlu Lu
načku 1992. leta.

Akademski slikar Veljko Toman, rojen 
1944. leta, je verjetno poleg slikarja in arhi
tekta Borisa Kobeta ustvaril največ slik v tej 
pokrajini, dvakrat je že samostojno razsta

vljal, hkrati pa je tako zazrt v to pokrajino, da 
vidi sonce tudi tedaj, ko megla zakriva raz
košnost barv.

Umetniki so v treh dneh ustvarili dvajset 
del, ki so jih ob koncu srečanja razstavili v 
Stanovanjski zadrugi v Šentrupertu. O umet
nikih je spregovoril umetnostni zgodovinar 
Jožef Matijevič, višji kustos v Dolenjskem 
muzeju, doživetje pa je obogatila zvočna pe
sem okteta Lipa iz Trebnjega pod vodstvom 
Antona Strmoleta.

Razveseljivo je, da je marsikatera slika 
ostala v trebanjski občini, vsak umetnik pa je 
podaril sliko tudi šoli.

Uspešen začetek je vzpodbuda, da bi takšno 
srečanje v daljši obliki ponovili 1997. leta, ko 
se bomo spominjali 500-letnice šentruperske 
gotske cerkve.

Seveda pa prizadevanj ne bi mogli ure
sničiti, če ne bi bilo podpornikov slikarskega 
srečanja.

Jože Zupan

Projekt »Vinske ceste Slovenije« 
v občini Trebnje

Projekt Vinske turistične ceste (VTC) je del projekta Celostnega razvoja 
podeželja in obnove vasi (CRPOV), katerega namen je usmerjanje in po
speševanje razvoja podeželja. Namen projekta VTC je vsebinsko in metodološko 
poenoten prikaz vinskih turističnih cest v Sloveniji, ki naj predstavlja celovito 
podlago za njihovo nadaljnje urejanje in vključevanje v turistično ponudbo 
določenega območja. Projekt tako definira trase vinskih cest in ukrepe za 
njihovo realizacijo. Idejni projekt Vinskih turističnih cest Slovenije je v svoji 
vsebini opredelil dvajset vinskih turističnih cest.

Občina Trebnje ima pri tem 
tudi svoj delež in se imenuje: 
Dolnje Dolenjska vinska tu
ristična cesta. Poleg obsežne
ga dela novomeške pokrajine 
obsega območje Gradišča in 
Rihpovca. Sama cesta poteka 
iz Trebnjega na Gradišče in 
od tam na Rihpovec, kjer se 
nadaljuje v smeri Karteljeve- 
ga in naprej na Trško goro. 
Drugi del pa je t.i. Gornje 
Dolenjska vinska turistična 
cesta, ki obsega šentruperske 
in malkovške gorice. Sama 
cesta se začenja v Šentruper
tu, od koder gre en krak čez 
Veselo Goro na Zadrago, dru
gi pa na Hom. Od tod gre 
cesta proti Mokronogu, nato

pa na Malkovec in naprej v 
območja izven občine Treb
nje.

Osnovni moto in razvojna 
strategija VTC je spoznanje, 
da so vinske ceste dopolnilna 
dejavnost kmetijski proizvo
dnji in eden od načinov za 
vzpodbujanje določenega 
območja. VTC so oblika tr
ženja kmetijske proizvodnje 
ter oblika povezanosti med 
kmetijstvom in turizmom. V 
tem duhu je pravzaprav tudi 
zasnovan celoten idejni pro
jekt VTC, saj predvideva ne
ločljivo povezanost vinske 
ceste s kmetovanjem, podre
jenost dejavnosti ob vinski 
cesti kmetijstvu in turistično-

gostinski ponudbi, kakor tudi 
ohranjanje in vzdrževanje 
kulturne krajine kot sestav
nega dela turistične ponudbe.

Za občino Trebnje je pro
jekt seveda priložnost, da se 
potencial, ki ga predstavljajo 
vinogradniška območja, go
stinska ponudba, skratka vse 
tisto, kar predstavlja z eno 
besedo turizem v tem prosto
ru, aktivno vključi v izvajan
je tega projekta. Od volje, za
gnanosti in interesa posa
meznega okolja bo namreč 
odvisna tudi uspešnost izva
janja projekta Vinskih turi
stičnih cest v občini Trebnje.

M. Koščak
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Jaz sem Vili
Pred leti sem potreboval fotografski posnetek nekega objekta, ki bi moral biti že narejen. Saj je bil, vendar popolnoma neuporaben za tiskarno. Potem 

so me še profesionalci pustili na cedilu, ker so vsi imeli ravno tisti čas za nekaj tisoč mark bogato naročilo in ga niso mogli spustiti iz rok zaradi piškavega 
posnetka, ki ga niti zaračunati ne bi mogli toliko, kolikor stroškov bi “pokuril”. Nekdo mi je svetoval Vilija. A Lamovška? Menda se tako piše, ja. Tistega 
z bakrenimi lasmi in kačjim jezikom. Kje vraga ga pa najdem? V Ljubljani. Si mi pa pomagal: išči šivanko v kopici sena! Vsaj veš, kje stanuje? V Ljubljani. 
Nemara hočeš reči, naj se postavim nekam pred Namo in počakam, kdaj bo prišel mimo? Ne, lahko tudi pri prvem kiosku ali prodajalcu srečk ali policaju 
ali taksistu pred Slonom ali klošarju v Knafljevem prehodu ali prodajalcu krompirčka ali kakšni zaspani dami, ki stoji tam in ne ve, kaj bi počela sama s
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Našel meje v pizzeriji: “Slišal sem, da me iščeš.”
Profesionalci so me spravili v obup!
Ne sekiraj se, dečko! Je že prav, da sva se našla: jaz se s 

fotografijo ubadam ljubiteljsko.
Kaj mi hočeš povedati?
Da profesionalci delajo, delajo, delajo; in delajo se tudi, da 

znajo. Potem so amaterji, ki delajo, delajo; in se tudi delajo, 
da so profesionalci. Na koncu so še ljubitelji, ki delajo in 
znajo. Jaz sem ljubitelj. In če me boš še enkrat vprašal, kaj ti 
hočem povedati, ti bom razložil, daje vsa šala v besedi ljubiti. 
Sedaj pa samo moli, lahko se tudi “krištaš”, meni je vseeno, 
da bo sonce vzdržalo do popoldne, če ne, boš res težko imel 
posnetke do večera v tiskarni.

Vili, do tu sem pripravil po spominu. Se strinjaš?
Stil bo kar pravi. To s profesionalci, amaterji in ljubitelji pa 

tudi še vedno drži.
Če ti po pravici povem, sam ne vem, kako bi se te lotil?
Začniva recimo, da sem rojen v Novem mestu, kar je prav

zaprav krivično do Cimičanov, kamor me je mama Tončka 
prinesla iz porodnišnice, kajti če bom slučajno slaven, bo 
plošča zaradi zgodovinske resnice visela na porodnišnici.

Oprosti, malo sem se zaplezal. Je že tako, čim človek omeni 
slavo, čeprav le v šali, je takoj v nevarnosti, da se zapleza. 
Samo naše politikarje poglej!

Kam pa s Cirnika?
V Mokronog, z majhnim postankom pri Svetem Roku. V 

Mokronogu sem opravil z abecedo, nato sem se uspešno tmdil 
do diplome sanitarnega tehnika, takoj potem pa uspešno 
kiksnil na višji sanitarni šoli. Vili, pamet v roke, sem si dejal 
in prikegljal diplomo na višji šoli za socialno delo. Premalo 
za moje ambicije. Nadaljeval sem študij in sedaj sem v 
četrtem letniku visoke šole za socialno delo, obenem pa imam 
vpisan absolventski staž na pedagoški fakulteti, smer motnje 
vedenja in osebnosti, defektolog-vzgojitelj.

Omenil si ambicije.
Ko sem bil kot bruc javno pred celim letnikom vprašan, 

kakšen je moj končni cilj, sem profesorju naravnost povedal, 
da se vidim na njegovem mestu, se pravi, na mestu univerzi
tetnega profesorja. Oj oj oj, kakšen smeh in aplavz sem 
doživel. Trajal je kar do konca tretjega letnika, ki sem ga 
opravil s samimi desetkami. Je prišel kolega in mi kar narav
nost rekel: “Glej ga vraga dolenjskega, nisem mislil, da si 
takrat tisto z univerzitetno profesuro resno mislil!”

Pa še misliš? Namreč, tvoj študij se je že kar precej 
raztegnil.

Če bi ti vedel, kako sem vesel takih birokratsko zaplankanih 
vprašanj! Predvsem je študij proces, ki se pri normalnemu 
človeku - birokrat seveda ni normalen človek - nikoli ne 
zaključi. Razne diplome, ki jih vmes nabereš, ti pomagajo 
samo, da si urediš status in da prideš do dela, pri samem delu 
pa nič. Ha, ha! Ko sem zaprosil za štipendijo, so mi odgovo-
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rili, da sem glede na leta starosti, svoj razvoj zaključil in da 
sem zrel človek. Tudi to je zmožen napisati birokrat. Kot da 
se človek pri recimo trindevetdesetih letih ne more ničesar 
več naučiti! Toliko jih sicer še nimam, imam pa zato uraden 
dokument, da sem zrel človek. Kar se pa tiče predavateljske 
katedre na univerzi, sem še vedno za!

Štipendije torej nisi dobil, si pa zrel človek?
Narobe poslušaš! Imam uraden dokument o tem, zrel pa 

nisem. Ko bom zrel, bom dol padel. Razumeš? Kot hruška. 
Štipendije pa res nisem dobil.

Pred leti sem te zasledil v nekakšnem odboru za zaščito 
pred družbeno norostjo.

Ja. Gre za en napor dokazovanja, da smo vsi samo in zgolj 
ljudje, le da imamo različne potrebe in da zato potrebujemo 
različno oskrbo, različne servise. Zavestno se izogibam izrazom 
duševno moten, umsko prizadet, hendikepiran ipd., kajti pre
pričan sem, da tudi taki izrazi pripomorejo k raznim klasifikaci
jam, ki posledično vodijo v bolj ali manj humana geta. Vendar 
geta! Z omenjenim odborom smo imeli leta 1988. v Hrastovcu - 
blizu Lenarta stoji ta grad, v katerem je zavod za duševno in 
živčno bolne - mednarodni tabor, na katerem smo razmišljali o 
odpiranju socialnih in psihiatričnih bivališč. Ideja je v tem, da bi 
oskrbovanci živeli v manjših skupnostih, zato tudi v manjših, 
bolj domačih prostorih, ki so že zaradi tega bolj blizu človeku. 
Odmev na ta tabor je bil tudi ta, da se je v Ljubljani kmalu 
organiziralo tako stanovanje.

O istem problemu lahko govorimo na vseh področjih, kjer je 
možnost getizacije. Tudi v vrtcih, šolah, prevzgojnih zavodih. 
Skupina se najlažje obvladuje, če je uniformirana, ujeta v disci
plino umikov in v tehnologijo tekočega traku. Počasi se tega vsi 
nažrejo. Oskrbovanci postanejo predmeti, osebje brezčutno in 
neosebno. Tak je tudi odnos.

Si že kdaj opazoval ljudi, kako zapolnjujejo prostor v kakšni 
veliki menzi? Najprej zapolnijo kotičke, separejčke, prostor ob 
steni.Iščejo intimnost. Ravno tako mislim, da jih je malo, ki z 
užitkom zaspijo v sobi s tridesetimi posteljami. Tudi odnosa, ki 
je vezan na serijsko delitev hrane, obvezno spoštovanje hišnega 
umika itd., je malokdo vesel. Bil sem zraven, ko je družina 
obiskala dedka v domu za ostarele. “Ja, dedek, kje imaš pa brke”, 
so ga najprej vprašali. Dedek je na svojem invalidskem vozičku 
postal še bolj žalosten: “Saj me niso nič vprašali. Rekli so mi, da 
bom bolj lep, če ne bom imel brkov.” “Pa nisi!” “Vem”, je 
žalostno odgovoril dedek. Verjetno si misliš, zakaj je bil dedek 
ob brke? Zato, ker se mora tisti brivec, ki je plačan po glavi, z 
brki še posebej ubadati. Ni važno, če jih je dedek nosil petdeset 
ali pa še več let.

Skrb za ostarelega človeka vidiš torej v družini?
Predvsem. In v okolju, kjer je preživel večji del življenja. 

Mislim celo, da se starostnik bolje počuti v slabših domačih 
pogojih kot v prvorazrednih kasamiških. Za mene namreč to 
ne pomeni kakovostnega preskoka, če nekoga iz tmjavega 
domačega gnezda zapre j ov zlato kletko.

Res pa se pri tem postavlja vprašanje, če sta sedanja družina

in njen statusni položaj v družbi dovolj humana za tako 
obvezo. Verjetno bi bilo potrebno družino v tej smeri revita- 
lizirati, jo spomniti, osvestiti in tudi sicer omogočiti funkcio
niranje v naravnem življenjskem ciklu. In glej špas: v tem letu 
družine so kaj malo govorili o tem. O ostarelih, o onemoglih, 
o odsluženih. V zlate kletke z njimi!

Ponudi ta program svoji politični stranki.
Nisem v nobeni politični stranki, vendar politično iritiram.
Kako naj si to razlagam?
Kako hočeš, sicer pa izraz iritirati prevajamo z vznemirjati.
Včasih si bil zelo aktiven v ZSMS.
Seveda sem bil. Misliš, da mi je nerodno priznati, da sem 

bil zraven? Z menoj je sploh tako, da sem kar zraven. Če 
drugače ne, kot firbec. Od nekdaj. So se mladinci v Mokro
nogu spomnili prebeliti dom - bil sem zraven; so začeli igrati 
AMIDI - kot osmošolec sem jim organiziral prvi koncert; so 
bile mladinske delovne akcije - za eno vrečko značk imam, 
med njimi vsaj štiri udarniške. Naj jih sedaj nesem nazaj 
takratnemu predsedniku mladine? Noro! In tudi ljudje se še 
kar vozijo po tistih cestah, ki smo jih gradili. In voda še kar 
teče po ceveh, ki smo jih zakopali.

Res pa je, da nikoli nisem delal kalkulacij. Zdelo se mi je 
koristno in bilo mi je všeč. Ali pa obratno: da mi je bilo najprej 
všeč in sem šele potem ugotovil, daje bilo tudi koristno. Smo 
invalidi in gledališče Ane Montro skupaj naredili kraval po 
ljubljanskih ulicah. Bilo je koristno, kajti potem so komunalci 
vendarle porezali nekaj pločnikov, da je bil možen dostop z 
invalidskim vozičkom. Tako je s tem!

Z gledališčem Ane Montro si sploh prijatelj.
Dve leti sem bil Rita Pavone v predstavi Sanremo. Kakšen 

bogat hec! To je bila v tistem času najboljša amaterska pred
stava v takratni Jugoslaviji.

Vidim te tudi v reklamah.
Ja. V teh dneh me za kakšno sekundo lahko vidiš na TV 

zraven Tofa, ko ponujamo WD40. Zabavno.
Se pravi, da te ima kamera rada?
Menda res. Se bolj imam sam rad kamero. Fotografsko. Lahko 

se pobaham z razstavami v Velenju, Maribora, Ljubljani...
Zakaj ne tudi v Mokronogu?
Ne boš zvedel, kajti tudi sam čakam odgovor na to vprašan

je. Že od marca meseca leta gospodovega 1988. Takrat sem 
namreč ponudil razstavo upravi mokronoškega kulturnega 
doma. Ne bev ne mev. So pa v tistih časih vedno takoj 
reagirali, če smo na mladinskem plesu poškodovali kakšen 
vtikač, razmajali kakšen stol ali pa pozabili kakšno steklenico 
od piva. In to so paradoksi. Gospoda na oblasti je kar strastna 
v iskanju drobnih napak, ne zmore pa poguma, da bi ti 
omogočila predstavitev v dobrem.

Naj te še vprašam: Ali si Mokronožan ali Ljubljančan?
Jaz sem Vili!

Pogovarjal se je Stane Peček
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VOLITVE ’94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE '94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE
Država Slovenija je v letošnjem letu sprejela vso potrebno zakonodajo, kije potrebna za prehod iz sedanjega sistema delovanja in organiziranja občin v 

uvajanje lokalne samouprave. Prebivalci bomo uresničevali lokalno samoupravo v novih občinah. Po burnih političnih in strokovnih razpravah, 
nasprotovanjih, ustavnih sporih, je Državni zbor sprejel zakon o občinah, v katerem je določil 147 novih občin. 4. decembra bomo tudi v občini Trebnje 
volili župane in 25 članov občinskega sveta.

V skladu z Zakonom o politični kampanji je uredništvo z javno objavo ponudilo političnim strankam prostor za objavo svojih sporočil. Občinska voliina 
komisija pa v tej številki objavlja tudi vse kandidatne liste kandidatov za izvolitev v občinski svet in kandidate za župana.

POTEK VOLITEV 4. DECEMBRA 
ZA ČLANE SVETA OBČINE 

TREBNJE IN ŽUPANA

ISlrankaj IStranka) |Strankaj

kandidat za župana

KANDIDATNE LISTE

VOLITVE 4. DEC.

VOLITVE 4. DEC.

OBČINSKA UPRAVA

OBČINSKI SVET ŽUPAN

VOLITVE 18. DEC. 
V primeru, da ne bo 

izvoljen župan že 4. dec

OBČINA TREBNJE

Občinska volilna komisija občine Trebnje na podlagi čl. 74/2 Zakona o 
lokalnih volitvah in 61. čl. Zakona o volitvah v državni zbor, objavlja 
seznam kandidatov za redne volitve župana v občini Trebnje, ki bodo 
04.12.1994.
1. Janez Anton Kovačič, roj. 20.06.1934, Mirna, Zapuže 3, ing. organizacije dela, 
vodja enote. Predi.: Demokratična stranka upokojencev Slovenije območna organ iz. 
Trebnje
2. Ciril Metod Pungartnik, roj. 24.06.1936, Trebnje, Rimska cesta 18, ing. organi
zacije dela, predsednik SO. Predi.: Liberalna demokracija Slovenije, občinski odbor 
Trebnje
3. Janez Smolič, roj. 21.05.1941, Vrhtrebnje, Vrhtrebnje 15A, elektrotehnik, vodja 
montiranja PTT. Predi.: Slovenski krščanski demokrati, občinski odbor SKD Trebnje
4. Alojzij Metelko, roj. 29.08.1940, Trebnje, Tomšičeva ul. 1, dipl.ing. agronomije, 
poslanec DZ. Predi.: SLS - Slovenska ljudska stranka
Občinska volilna komisija občine Trebnje na podlagi čl. 74/2 Zakona o 
lokalnih volitvah in 61. čl. Zakona o volitvah v državni zbor, objavlja 
seznam list kandidatov za redne volitve v občinski svet v občini Trebnje, 
ki bodo 04.12.1994, v naslednjih volilnih enotah:
V1. volilni enoti, ki obsega naselja v: KS Čatež, KS Sela pri Sumberku, 
KS Šentlovrenc, KS Velika Loka in KS Veliki Gaber, se volijo liste 
kandidatov:
ime liste: SLOVENSKI KRŠČANSKI DEMOKRATI
1. Franc Kozlevčar, roj. 07.06.1956, Medvedjek, Medvedjek 18 poklic: trgovski 
tehnik, delo: prodajalec
2. Anton Urbančič, roj. 25.09.1959, Kriška Reber, Kriška Reber 11 - poklic: trgovski 
tehnik, delo: prodajalec
3. Franc Travnik, roj. 26.03.1921, Sela Šumberk, Sela Šumberk 25 - poklic: kmet, 
delo: upokojeni kmet
4. Marija Miklavčič, roj. 27.01.1960, Šentlovrenc, Šentlovrenc 19 - poklic: admini
strativni tehnik, delo: računovodja
5. Anton Urbančič, roj. 28.05.1930, Iglenik, Iglenik 7 - poklic:kmet, delo: upokojeni 
kmet
ime liste: SLS - SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA
1. Anton Fortuna, roj. 28.05.1943, Male dole pri Stehanji vasi, Male dole 8 - poklic: 
kmet, delo: kmet
2. Jože Smolič, roj. 12.10.1957, Velika Loka, Velika Loka 27 - poklic: kemijski tehnik, 
delo: tehnolog
3. Ignacij Jarm, roj. 11.01.1939, Dol. praproče, Dol. praproče 10-poklic: kmetovalec,
delo: kmet _
4. Bogomir Mlakar, roj. 17.02.1962, Dolenja vas pri Čatežu, Dolenja vas pri Čatežu 
18 - poklic: elektrotehnik, delo: obrtnik
5. Anton Zupančič, roj. 16.03.1932, Arčelca, Arčelca 3 - poklic: kmet, delo: kmet 
ime liste: ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV
1. Jožef Klemenčič, roj. 13.06.1941, Velika Loka, Trnje 1 - poklic: kovinar, delo: 
referent uprave SO
2. Darja Korelc, roj. 18.08.1958, Velika Loka, Trnje 8 - poklic: predmetna učiteljica, 
delo: učiteljica
3. Jožef Proje, roj. 09.04.1945, Šentlovrenc, Šentlovrenc 7 - poklic - komercialni 
tehnik, delo: direktor
4. Branka Barle, roj. 04.06.1956, Velika Loka, Velika Loka 43 - poklic: vzgojiteljica, 
delo: vzgojiteljica
5. Alojzij Piškur, roj. 05.03.1954, Mali Gaber, Mali Gaber 17 - poklic: delavec, delo: 
nezaposlen
ime liste: SDSS - SOCIALDEMOKRATSKA STRANKA SLOVENIJE 
L Daniel Barle, roj. 01.04.1954, Velika Loka, Velika Loka 43 - poklic: elektrotehnik, 
delo: učitelj
2. Marko Oven, roj. 04.01.1964, Muhabran, Muhabran 2 - poklic: strojni tehnik, delo: 
konstruktor
3. Zlatko Mrhar, roj. 11.06.1966, Čatež, Čatež 16 - poklic: gostinec, delo: samostojni 
podjetnik
4. Igor Ozimek, roj. 08.12.1966, Mrzla Luža, Mrzla Luža 5 - poklic: strojni tehnik, 
delo: kv strugar
ime liste: LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE
1. Janez Slak, roj. 28.06.1956, Veliki Gaber, Stranje pri Velikem Gabra 14 - poklic: 
org.dela, delo: načelnik GU
2. Milan Barle, roj. 02.09.1955, Velika Loka, Gorenji Podboršt 5 - poklic: delovodska 
šola, delo: tehnolog
3. Stanislav Ravnikar, roj. 01.12.1949, Čatež, Čatež 15 - poklic: gostinec, delo: 
kmetovalec
4. Zdenko Praznik, roj. 15.01.1959, Mačji Dol, Mačji Dol 1 - poklic: grafik, delo: 
samostojni podjetnik
5. Anton Lavrih, roj. 14.11.1942, Žubina, Žubina 28 - poklic: ekonomski tehnik, delo: 
samostojni podjetnik
ime liste: DEMOKRATIČNA STRANKA UPOKOJENCEV SLOVENIJE
1. Ivan Pimovar, roj. 11.04.1931, Čatež, Čatež 28 - poklic: srednja strokovna izobraz

ba, delo: upokojenec
2. Jožef Babič, roj. 18.11.1939, Velika Loka, Mačkovec 9 - poklic: poklicna šola, delo: 
upokojenec
3. Marija Zupančič, roj. 05.09.1932, Velika Loka, Martinja vas 12 - poklic: delavka, 
delo: upokojenka

V 2. volilni enoti, ki obsega naselja v: KS Mirna, KS Mokronog in KS
Šentrupert, se volijo liste kandidatov:
ime liste: SLOVENSKI KRŠČANSKI DEMOKRATI
1. Janez Livk, roj. 09.08.1935, Hom,Hom 32 - poklic: kmet, delo: kmet
2. Branko Janežič, roj. 28.07.1956, Mokronog, Lončaričeva ul. 8 - poklic: strojni 
tehnik, delo: tehnolog
3. Leopold Habinc, roj. 17.09.1948, Mirna, Gubčeva ul. 8 - poklic: orodjar, delo: 
samostojni obrtnik
4. Peter Alojzij Kurent, roj. 11.05.1939, Vesela Gora, Vesela Gora 6 - poklic: mizar, 
delo: mizar
5. Adolf Urbič, roj. 11.12.1940, Mokronog, Florijanska c. 11 - poklic: kovač, delo: 
delovodja
6. Jože Koščak, roj. 05.02.1974, Mirna, Cesta III. BatVVVVVVDV 1 - poklic: 
kmetijski tehnik, delo: livar
7. Peter Pavlin, roj. 19.02.1946, Zaloka, Zaloka 7 - poklic: gradbeni delavec, delo: 
gradbeni delavec
8. Aleksander Ziherl, roj. 27.02.1947, Ostrožnik, Ostrožnik 13 - poklic: kmetijski 
delavec, delo: kmetijski delavec
9. Frančišek Strah, roj. 22.07.1939, Selo, Selo 26 - poklic: upokojenec, delo: upoko
jenec
ime liste: SLS - SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA
1. Vinko Tomažin, roj. 23.09.1925, Draga pri Šentrupertu 27 - poklic: KV delavec, 
delo: upokojenec
2. Mitja Berce, roj. 24.03.1959, Slepšek, Slepšek 6 - poklic: akademski slikar, delo: 
svobodni umetnik
3. Jožko Tomšič, roj. 23.03.1971, Volčje Njive, Volčje Njive 5 - poklic: kmetijski 
tehnik, delo: vodja zadružne enote
4. Anton Lenarčič, roj. 17.09.1956, Brana vas, Brana vas 4 - poklic: kmet, delo: kmet
5. Anton Rugelj, roj. 07.12.1953, Šentrupert, Šentrupert 83 - poklic: veterinarski 
tehnik, delo: kmet
6. Janez Bregant, roj. 22.10.1964, Mokronog, Paradiž 4 - poklic: orodjar, delo: kmet
7. Alfonz Jaki, roj. 21.03.1939, Brinje, Brinje 6 - poklic: kmet, delo: kmet
8. Stanislav Krištof, roj. 02.06.1930, Sajenice, Sajenice 6 - poklic: gozdar, delo: 
upokojenec
9. Marko Mam, roj. 08.12.1961, Mirna, Cesta III. Bat. VDV 27 - poklic: gimnazijski 
maturant, delo: kmet
ime liste: ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV
1. Ivan Vovk, roj. 09.11.1930, Hraš to vica, Hrastovica 25 - poklic: kmetijski tehnik, 
delo: upokojenec
2. Silva Kolenc, roj. 12.12.1952, Mirna, Zapuže 18 - poklic: prodajalka, delo: pisar
niški referent
3. Branko Rokave, roj. 27.04.1958, Šentrupert, Šentrupert 40 - poklic: policist, delo: 
podjetnik
4. Jurij Žlajpah, roj. J2.06.1954,Mokronog, Stari trg 29 - poklic: višji upravni delavec, 
delo: samostojni gostinec
5. Edo Novak, roj. 13.08.1957, Mirna, Roje 3 - poklic: specialni pedagog, delo: 
pomočnik poveljnika
6. Franc Milošič, roj. 21.01.1926, Šentrupert, Slovenska vas 17 - poklic: ekonomski 
tehnik, delo: upokojenec
7. Pavel Jevševar, roj. 29.04.1957, Mokronog, Majcnova ul. 7 - poklic: elektro inženir, 
delo: vodja proizvodnje
8. Andrej Tratar, roj. 12.05.1969, Mirna, Sokolska ul. 4 - poklic: ekonomski tehnik, 
delo: PUO
9. Aleksander Bevec, roj. 07.02.1954, Puščava, Puščava 21 - poklic: kuhar, delo: vodja 
gostinstva
ime liste: SDSS - SOCIALDEMOKRATSKA STRANKA SLOVENIJE
1. Toni Kotar, roj. 02.02.1968, Mirna, Cesta IH. Bat. VDV 9 - poklic: dipl.oec., delo: 
samostojni podjetnik
2. Matjan Kolenc, roj. 16.08.1964, Mokronog, Preloge 12 - poklic: elektrotehnik, delo: 
komercialist
3. Venceslav Ahlin, roj. 17.04.1952, Šentrupert, Šentrupert 116 - poklic: poklicna šola, 
delo: upokojenec
4. Boštjan Kolenc, roj. 03.04.1966, Mirna, Zapuže 16 poklic: ing. gradb., delo: 
konstruktor
5. Igor Jevnikar, roj. 11.08.1966, Mokronog, Sveti vrh 66 - poklic: žel. prometna šola, 
delo: žel. prometnik
6. Martin Starina, roj. 15.01.1955, Šentrupert, Šentrupert 
101 - poklic: živilski tehnik, delo: mesar
7. Matej Štefančič, roj. 20.12.1967, Mirna, Jamska ul. 5 - poklic: strojni tehnik, delo: 
izmenovodja
ime liste: LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE
1. Franc Jevnikar, roj. 02.12.1946, Mirna, Gubčeva ul. 18-poklic: ekonomski tehnik, 
delo: direktor
2. Franc Frelih, roj. 31.08.1952, Šentrupert, Šentrupert 35 - poklic: dipl. ekonomist, 
delo: samostojni podjetnik
3. Peter Deu, roj. 30.12.1950, Mokronog, Stari trg 3 - poklic: gostinec, delo: samostojni 
podjetnik
4. Matjan Umek, roj. 10.04.1942, Mirna, Gubčeva ul. 17 - poklic: strojni tehnik, delo: 
upokojenec
5. Franc Kramer, roj. 24.03.1942, Rakovnik pri Šentrupertu 19 - poklic: ekonomski 
tehnik, delo: samostojni podjetnik
6. Jože Ivan Hočevar, roj. 14.04.1942, Mokronog, Preloge 11 - poklic: učitelj, delo: 
učitelj
7. Marjan Brcar, roj. 19.05.1965, Šentrupert, Šentrupert95 - poklic komercialni tehnik, 
delo: samostojni podjetnik
8. Franc Kržič, roj. 10.03.1961, Hrastovica 25 - poklic: upravni pravnik, delo: 
gradbenik
9. Marica Murene, roj. 15.02.1949, Mokronog, Majcnova ul. 10 - poklic: učiteljica, 
delo: ravnateljica OŠ
ime liste: DEMOKRATIČNA STRANKA UPOKOJENCEV SLOVENIJE
1. Janez Anton Kovačič, roj. 20.06.1934, Mirna, Zapuže 3 - poklic: ing. org.dela, delo: 
vodja enote
2. Peter Ravnikar, roj. 27.04.1933, Šentrupert, Kamnje 25 - poklic: poki. šola, delo: 
upokojenec
3. Rudolf Bizjak, roj. 24.02.1927, Mokronog, Kolonija 12 - poklic: poklicna šola, delo: 
upokojenec
4. Albin Zore, roj. 01.02.1932, Mirna, Cesta na Gradec 9 - poklic: poklicna šola, delo:

- poklic:

6. Tomaž Strel, roj. 21.12.1929, Mokronog, Stari trg 10 - poklic: sred.strok.šola, delo: 
upokojenec
7. Marija Logar, roj. 30.11.1941, Mirna, Migolica 10 - poklic: poki. šola, delo: 
upokojenka
8. Franc Novak, roj. 26.07.1929, Šentrupert, Straža 8 - poklic: kmet, delo: kmet
9. Jožef Škulj, roj. 14.07.1938, Šentrupert, Trstenik 5 - poklic: ing.org. dela, delo: 
upokojenec

upokojenec
5.Ivan Kalčič, roj. 04.08.1938, Šentrupert, Rakovnik pri Šentrupertu 22 
poklicna šola, delo: upokojenec

V 3. volilni enoti, ki obsega naselja v: KS Dobrnič, KS Dolenja nemška 
vas, KS Knežja vas, KS Račje selo, KS Svetinja, KS Štefan, KS 
Trebelno in KS Trebnje, se volijo liste kandidatov: 
ime liste: SLOVENSKI KRŠČANSKI DEMOKRATI
1. Marjan Peter Pavlin, dr. med., roj. 13.03.1947, Trebnje, Tomšičeva ul. 3 - poklic: 
spec. ginekolog, delo: predstojnik oddelka
2. France Smolič, roj. 11.12.1966, Dolenje Ponikve 4 - poklic: avtomehanik, delo: 
cestni kontrolor
3. Janko Širec, roj. 11.06.1954, Trebnje, Gubčeva ul. 18- poklic: dipl.ing. kmetijstva, 
delo: kmetijski svetovalec
4. Ivanka Višček, roj. 31.03.1960, Trebnje, Klemenčičeva ul. 3 - poklic: prof. slo
venščine, delo: prof.slovenščine
5. Jožefa Grošelj Murčehajič, roj. 26.02.1961, Trebnje, Cankarjeva ul. 29 - poklic: 
dipl. ekonomist, delo: vodja fin.službe
6. Marija Pekolj, roj. 13.06.1961, Breza, Breza 10 - poklic: višja upravna delavka, 
delo: vodja odseka RUJP
7. Stanislav Sitar, roj. 15.08.1949, Trebnje, Obrtniška ul. 11 - poklic: višji upravni 
delavec, delo: bančni uslužbenec
8. Toni Grabnar, roj. 26.10.1952, Maline, Maline 8 - poklic: kmet, delo: samostojni 
podjetnik
9. Franci Lavrič, roj. 03.08.1965, Dobrava, Dobrava 10 - poklic: strojni ključavničar, 
delo: izmenovodja
10. Bogomir Humar, dr.med., roj. 17.08.1955, Trebnje, Gubčeva c. 4a - poklic: 
spec.spl.medicine, delo: zdravnik spl. medicine
11. Marjan Zupančič, roj. 18.11.1949, Trebnje, Gubčeva cesta 24 - poklic: prof.zgod. 
in geog., delo: arhivist
ime liste: SLS - SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA
1. Anton Strah, roj. 19.01.1950, Kamni Potok 1 - poklic: KV delavec, delo: krmilec 
polimerizac
2. Milan Rman, roj. 25.04.1960, Trebnje, Cankarjeva ul. 23 - poklic: profesor, delo: 
sekretar UO
3. Božidar Kravcar, roj. 15.10.1947, Trebnje, Praproče 13 - poklic: kmetijski tehnik, 
delo: kmet
4. Anton Zaletel, roj. 11.05.1949, Blato, Blato 23 - poklic: ing.agronomije, delo: 
kmetijski svetovalec
5. Janez Majde, roj. 06.12.1954, Luža, Luža 4 - poklic: kmet, delo: kmet
6. Bogdan Breznik, roj. 02.05.1949, Trebnje, Kidričeva ul. 14 - poklic: ing. agrono
mije, delo: sekretar UO
7. Alojzij Metelko, roj. 29.08.1940, Trebnje, Tomšičeva ul. 1 - poklic: dipl.ing. 
agronomije, delo: poslanec
8. Jožef Žagar, roj. 05.06.1935, Radna vas 9 - poklic: kmet, delo: kmet
9. Stanko Sever, roj. 01.04.1961, Gorenje Ponikve 5 - poklic: ing. strojništva, delo: 
vodja prodaje
10. Karol Nahtigal, roj. 02.04.1954, Trebnje, Slakova ul. 36- poklic: ing. gradbeništva, 
delo: inšpektor
11. Milan Kastelic, roj. 20.10.1941, Dobrnič, Dobrnič 10 - poklic: kmet, delo: kmet 
ime liste: ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV
1. Drago Kotar, roj. 20.09.1936, Trebnje, Cankarjeva ul. 13 - poklic: dipl.ing.agronom, 

delo: direktor
2. Zvonka Falkner, roj. 21.06.1947, Trebnje, Gubčeva cesta 4a - poklic učiteljica, delo: 
učiteljica slov.j.
3. Marijan Krmelj, roj. 26.10.1955, Trebnje, Rimska c. 7a - poklic: avtoklepar, delo: 
podjetnik
4. Ivan Sebanc, roj. 14.09.1951, Rihpovec, Rihpovec 2 - poklic: strojni tehnik, delo: 
vodja sektorja
5. Milena Marija Ratajc, roj. 04.06.1946, Trebnje, Vina gorica 28 - poklic: predmetna 
učiteljica, delo: predmetna učiteljica
6. Martin Strel, roj. 01.10.1954, Trebnje, Cankarjeva ul. 35 - poklic: učitelj, delo: 
učitelj glasbe
7. Ignac Škoda, roj. 09.05.1954, Trebnje, Vina gorica 10 - poklic: dipl.ing. elektro, 
delo: vodja sektoija
8. Ignac Hribar, roj. 03.01.1959, Vavpča vas 14a - poklic: varnostni ing., delo: 
samostojni podjetnik
9. Stanislav Novak, roj. 19.10.1941, Trebnje, Ulica herojev 10 - poklic: ekonomski 
tehnik, delo: upokojenec
10. Janez Mihevc, roj. 16.04.1964, Trebnje, Kresetova ul. 11 - poklic: strojni tehnik, 
delo: inštruktor
ime liste: SDSS - SOCIALDEMOKRATSKA STRANKA SLOVENIJE
1. Jože Vencelj, roj. 13.06.1949, Štefan, Štefan 28 - poklic: oec., delo: direktor d.o.o.
2. Marjan Udovč, roj. 02.12.1962, Dolnje ponikve 26 - poklic: ing.strojništva, delo: 
pomočnik direktorja
3. Lepold Udovc, roj. 13.12.1956, Trebnje, Pehanijeva 1 - poklic: ing. strojništva, delo: 
vodja sektorja
4. Stanka Zaletelj, roj. 02.08.1962, Trebnje, Goliev trg 10 - poklic: učiteljica, delo: 
učiteljica
5. Bojan Rajer, roj. 27.08.1972, Trebnje, Rimska cesta 32 - poklic: študent, delo: 
študent
6. Alojzij Kastelic, roj. 30.08.1960, Dol. Ponikve 29 - poklic: poklicna šola, delo: 
direktor d.o.o.
7. Roman Zarabec, roj. 20.12.1965, Trebnje, Simončičeva 4 - poklic: strojni tehnik, 
delo: kontrolor
8. Mirko Šalehar, roj. 15.01.1954, Breza, Breza 18 - poklic: PTT tehnik, delo: PTT 
tehnik
9. Anton Brezovar, roj. 01.12.1946, Repče 9, Repče - poklic: šofer, delo: šofer
10. Jože Grozde, roj. 10.12.1958,Trebnje, Cankarjeva31 - poklic: strojni tehnik,delo: planer
11. Franc Hribar, roj. 20.03.1965, Trebnje, Gubčeva cesta 9 - poklic: strojni tehnik, 
delo: komercialist
ime liste: LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE
1. Ciril Metod Pungartnik, roj. 24.06.1936, Trebnje, Rimska cesta 18 - poklic: 
organizator dela, delo: predsednik SO
2. Igor Teršar, roj. 31.10.1965, Trebnje, Gubčeva cesta 10 - poklic: profesor glasbe, 
delo: profesor glasbe
3. Majda Ivanov, roj. 24.11.1950, Trebnje, Prešernova ulica 10 - poklic: upravni 
pravnik, delo: direktor
4. Rafael Krevs, roj. 04.09.1943, Dol. ponikve 20 - poklic: ekonomski tehnik, delo: 
referent
5. Dragotin Perpar, roj. 14.05.1942, Šmaver, Šmaver 8 - poklic: kvalificiran zidar, delo:

6. Anton Povhe, roj. 06.12.1951, Trebnje, Blato 14 - poklic: ekonomski tehnik, delo: 
vodja obrata
7. Dušan Mežnaršič, roj. 20.03.1949, Trebnje, Reber 7 - poklic: pravnik, delo: referent
8. Marija Škoda, roj. 22.05.1956, Trebnje, Vina gorica 16 - poklic: dipl.ekonomist, 
delo: pomočnica direktorja
9. Tomaž Karel Vovk, roj. 18.06.1967, Trebnje, Obrtniška ul. 4 - poklic: avtomehanik, 
delo: samostojni podjetnik
10. Martin Meglič, roj. 04.10.1966, Trebnje, Obrtniška ul. 2 - poklic: gostinec, delo: 
samostojni podjetnik
11. Nikola Grabiša, roj. 22.03.1969, Trebnje, Cankarjeva ul. 23 - poklic: ing. lesarstva, 
delo: samostojni podjetnik
ime liste: DEMOKRATIČNA STRANKA UPOKOJENCEV SLOVENIJE 
L Franc Žnidaršič, dr.med., roj. 11.12.1940, Trebnje, Cankarjeva ul. 33 - poklic: dr. 
medicine, delo: strokovni vodja ZD
2. Jožef Kukman, roj. 05.06.1934, Trebnje, Rožna ul. 4 - poklic: mag. farmacije, delo: 
upokojenec
3. Anton Glogovšek, roj. 30.04.1930, Trebnje, Slakova ul. 9 - poklic: pravnik, delo: 
upokojenec
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Podružnica Trebnje
Slovenska ljudska stranka seje formirala kot ena prvih političnih strank v 

večstrankarskem sistemu.
Na volitvah za župana in člane občinskega sveta 4. decembra bomo 

nastopili s kandidati, ki znajo, hočejo in bodo razvijali skupno, prijazno 
in odgovorno življenje na posameznih področjih v občini Trebnje.

Ima vizijo prihodnosti
Zagovarjali bomo odprtost in sodelovanje vseh idej in programov na 
področju gospodarstva, kmetijstva, turizma, sociale, športa, šolstva 
idr., ki bodo človeku in naravi prijazni za razvijanje Samozavestne 
Lokalne Skupnosti.
Želimo soustvariti gospodarsko uspešno, turistično prijazno in so
cialno strpno občino, ki bo imela ambicije, dajo po njenih kvalitetah 
spozna vsa Slovenija in izven meja.

Razvoj je na strani pogumnih in tistih, ki znajo sodelovati.
Enakopravno bomo upoštevali razvojne možnosti in potrebe demo
grafsko nerazvitih in obrobnih vasi naše občine, prav tako tudi 
razvojne potrebe večjih središč.
Pri tem zagovarjamo politično sodelovanje in smo proti vsakemu 
političnemu izključevanju zaradi drugačnih pogledov na probleme.

Eno dejanje odtehta mnogo besed
Življenje in odločanje v občini bo sestavljeno od reševanja konkret
nih problemov, razdvajanje ob velikih političnih temah nas ne bo 
pripeljalo k razvoju. SLS je to že dokazala, saj je njeno skrb za 
starejše občane in pobudo za gradnjo doma starejših občanov, ki jo 
je zapisala v programu leta 1990, podprla večina političnih strank 
trebanjski občini in bo SLS vztrajala na izgradnji.

Enakopravno upošteva vsa področja življenja
Zagovarjali bomo programe, ki zaradi premajhne politične moči 
ostajajo v ozadju: skrb za socialo, telesno, duševno ali dmgače 
prizadete občane; možnosti za kvalitetno preživljanje prostega časa 
predšolskih, šolskih otrok, zagovarjali bomo formiranje urada za 
mladino, delovanje društev, skrb za vrednote družine, omogočanje 
stanovanjske gradnje.

Imamo program SLS za soodgovorno delo in sodelovanje pri razvoju občine 
Trebnje.

Imamo kandidate za člane občinskega sveta, ki bodo znali in hočejo ure
sničevati program: kmete, obrtnike, inženirje, profesorje, kulturne 
delavce, upokojence iz vseh KS občine Trebnje.

Imamo kandidata za župana: dipl.ing. Alojzija Metelka, ki bo z osebno in 
politično poštenostjo, znanjem in odprtostjo za ustvarjanje prihodno
sti občine Trebnje garant uresničevanja nove podobe in vsebine 
lokalne samouprave v občini Trebnje.

SLS

SLS

SLS

SLS

KANDIDAT ZA ŽUPANA

ALOJZIJ METELKO dipl. ing. 
ZA RAZVOJ IN SODELOVANJE

ZAUPANJE
Kandidaturo Alojzija Metelka za ŽUPA

NA je podprla, podpira in bo za njega gla
sovala tudi Socialdemokratska stranka Slo
venije, Občinski odbor Trebnje, ker je edi
no za njega prepričana, da bo Alojzij Metel
ko s svojim političnim in strokovnim znan
jem, odprtostjo do sodelovanja lahko razvi
jal podobo občine Trebnje po meri vseh 
generacij in socialnih skupin.

Slovenska ljudska stranka in Socialdemo
kratska stranka Slovenije sta voljo skupne
ga nastopa za izvolitev Alojzija Metelka 
potrdili tudi s podpisanim sporazumom o 
sodelovanju.

OBIŠČITE NAS NA SHODIH V VA
ŠEM KRAJU IN PREPRIČALI SE BO
STE, DA SMO VREDNI ZAUPANJA.

ZDRUŽENA LISTA
socialnih demokratov

SPOŠTOVANE VOLILKE! 
SPOŠTOVANI VOLILCI!

Hitro se bliža čas, ko bomo volilci s svojim glasom na voliščih izbrali 
take občinske svetnike in takega župana, za katere bomo menili, da nam 
bodo zagotovili tako lokalno samoupravo, ki bo v zadovoljstvo nas vseh. 
Izbirali bomo med kandidati, ki jih ponujajo politične stranke.

V Sloveniji imamo le eno stranko, ki je vedno na strani delavcev, 
upokojencev, žensk, mladih in vseh, ki živijo od lastnega dela in znanja.

Le eno stranko imamo, ki so ji razvojna vprašanja prva in ki med ljudmi 
namesto prepira in zdrah seje optimizem in dobro voljo.

Ta stranka je ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV! 
Smo stranka z najboljšim programom in najboljšimi ljudmi. Posredu

jemo vam, spoštovani volilci, naslednje programsko sporočilo: 
VSESTRANSKI RAZVOJ OBČINE NAJ NAREKUJEJO INTERESI 

IN POTREBE OBČANK IN OBČANOV, NE PA INTERESI POSA
MEZNIH STRANK!

NAREDILI BOMO VSE:
• za razvoj vseh področij gospodarstva, ki bo zagotovil ohranitev 

delovnih mest in odpiranje novih;
• za varstvo okolja, rodovitne kmetijske zemlje in za ohranitev kultur

ne podobe naše krajine;
• za nadaljni razvoj krajevnih skupnosti, za tako obliko oblasti, ki bo 

občanom omogočala zagotavljati svoje interese in potrebe;
• za mlado generacijo, za razvoj prijazne šole, za šolo brez ideološkega 

nasilja in brez verouka v njej, za izobraževanje mladih v skladu z 
njihovimi željami in potrebami sodobne demokratične družbe;

• za ohranitev in poglobitev vrednot družinskega življenja, reševanja 
stanovanjskih in drugih potreb mladih družin ter ustrezno varstvo 
otrok;

• pri reševanju pokojninskih vprašanj morajo sodelovati predstavniki 
upokojenskih organizacij in društev;

• za blagostanje in kakovost življenja, podpiramo vsa prizadevanja za 
izgradnjo doma ostarelih;

• za vključevanje občanov v ljubiteljske dejavnosti na področju kultu
re, športa in ostalih zvrsti in za razvoj njihove ustvarjalnosti.

Sodobno Slovenijo je možno graditi le na protifašistični tradiciji. Zato 
bomo vedno rekli “NE” vsem tistim, ki potvarjajo zgodovino, oskmnjajo 
spomenike in iz narodnih izdajalcev delajo heroje.

Nikoli ne bomo pristali na to, da se kot slabo in ničvredno zavrže vse, 
kar smo v Sloveniji dosegli v minulih 50. letih.

Spoštovani! volilke in volilci!
Zaupajte našim naporom za čimboljšo uveljavitev lokalne samouprave 

in nadaljni vsestranski razvoj naše občine in naše države Slovenije.

VOLITE KANDIDATE 
ZDRUŽENE LISTE 

SOCIALNIH DEMOKRATOV!
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VOLITVE ’94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE ’94 • VOLITVE

LDS je mlada modema stranka, ki uveljavlja liberalno in demokratično 
ureditev, ki pomeni spoštovanje človekovih pravic in državljanskih svoboščin: 
enakopravnost, ne glede na raso, narodnost, spol, veroizpoved, politično ali 
drugo prepričanje.

Vztrajamo pri svobodi izbire in politike enakih možnosti na vseh področjih: 
od gospodarstva in politike do kulture. Svobodo bomo branili pred starimi in 
novimi kolektivizmi.

Pomembnejša poglavja programa LDS občine Trebnje so:
• ustvarjati pogoje za razmah gospodarskih dejavnosti (obrt, podjetništvo, 

kmetijstvo, trgovina, gostinstvo, turizem ipd.);
• izenačevanje življenjskih pogojev v smislu opremljanja vseh naselij in hiš z 

ustrezno infrastrukturo (elektrika, voda, ceste, telefoni ipd.);
• zagotoviti trdnejši položaj krajevnim skupnostim, predvsem s prenosom 

sredstev (prispevek za stavbna zemljišča, davek od stavb, sredstva za kulturo, 
šport, požarno varnost ipd.), ki jih bodo KS prejemale na osnovi dogovorje
nih meril in usmerjale oz. porabljale brez “višjih posrednikov”;

• vse svoje moči bomo usmeril iv gradnjo doma starejših občanov in tako 
odpravili za nas sramotni eksodus tistih, ki vse svoje življenje dajo temu 
prostoru, a so v starosti potrebni domske oskrbe;

Kandidati liste LDS so:
• enota Veliki Gaber: 1. Janez Slak (ni član), 2. Milan Barle, 3. Stane Ravnikar 

(ni član), 4. Zdenko Praznik, 5. Anton Lavrih
• enota Mirna: L Franc Jevnikar, 2. Franc Frelih (ni član), 3. Peter Deu (ni 

član), 4. Marjan Umek, 5. Franc Kramar, 6. Jože Hočevar, 7. Marjan Brcar, 
8. Franc Kržič, 9. Marica Murene

• enota Trebnje: 1. Ciril Pungartnik, 2. Igor Teršar, 3. Majda Ivanov, 4. Rafael 
Krevs, 5. Dragotin Perpar, 6. Anton Povhe, 7. Dušan Mežnaršič, 8. Marija 
Škoda, 9. Tomaž Vovk (ni član), 10. Martin Meglič (ni član), 11. Nikola 
Grubiša.

Pri kandidatih, ki so želeli, da okolje ve, da so le naši simpatizerji, je to 
napisano.

KANDIDAT ZA ŽUPANA

CIRIL PUNGARTNIK,
po poklicu ing. org. dela - smer poslovna smer. Je dober gospodar

stvenik, izjemen poznavalec občine in njenih problemov in vztrajen 
dolgoletni zagovornik izenačevanja osnovnih življenjskih pogojev 
prebivalcev vseh naselij občine.

KDOR VOLI KANDIDATE LDS 
GLEDA V PRIHODNOST!

SLOVENSKI KRŠČANSKI DEMOKRATI

SKD
PERSPEKTIVE GOSPODARSKEGA

RAZVOJA OBČINE TREBNJE, KOT JIH 
VIDIMO KRŠČANSKI DEMOKRATI

Razvijajoča se tržna ekonomija nas vsak dan 
znova poučuje, daje prišel čas samoiniciative. 
Ne moremo več čakati in še naprej pričakovati, 
da bo nekdo drug poskrbel za gospodarski 
razvoj občine: bodisi državne institucije bodi
si druge družbene strukture. Napočil je čas, ko 
se moramo vprašati, kaj lahko sami storimo: 
mi, občani. Krščanski demokrati občine Treb
nje smo si to vprašanje zastavili že večkrat in 
v tem zapisu želimo bralcem predstaviti svoje 
poglede na možnosti, prednosti in pomanjklji
vosti ter pasti v gospodasrskem razvoju okolja, 
v katerem živimo.

Ena od prednosti je brez dvoma v možnosti 
po sočasnem razvoju kmetijstva in industrije, 
v povezovanju obeh sektorjev. Možnosti za
sebne iniciative se kot na dlani ponujajo v 
predelovalni in živilsko prehrambeni industri
ji ter v razvoju turizma.

V občini imamo znanega proizvajalca mini 
pekam, mini mesarij, mlekarn, manjka le ini
ciativa mladih perspektivnih kadrov za usta
navljanje in razvoj družinskih podjetij na tem 
področju dejavnosti. Smisel decentralizirane
ga razvoja živilsko prehrambene in druge pre
delovalne industrije je poleg večje konku
renčnosti tudi v omejitvi dnevne migracije 
delovne sile, v ohranjanju podeželja, obnovi 
in razvoju vasi, predvsem pa v kvalitetnejši in 
pestrejši ponudbi potrošnikom.

Že pred časom pripravljena študija o razvoju 
turizma v občini Trebnje (avtor M. Koščak), 
razgrinja povezavo bogate kulturne in naravne 
dediščine s sedanjim utripom življenja kot po
dlago za turistično ponudbo skozi celo leto. 
Šibka infrastruktura, številne poti brez smero
kazov, pomanjkljivo informiranje potencial
nih gostov ter neurjeno okolje pa so pasti in 
prepreke, ki jih moramo še odpraviti. Odpra
vimo jih lahko le z dobrim organiziranjem, z 
več samoiniciative zainteresiranih, včasih tudi 
z več volje po sodelovanju, namesto po kon
kurenčnosti in medsebojnem rivalstvu.

Ni je dežele, ki bi imela na tako majhnem 
prostoru koncentriranih toliko nočitvenih in 
mini gostinskih kapacitet, kot se nahajajo v 
zidanicah po okoliških hribih. Ne čakajmo, da 
bo nekdo drug pripeljal goste, turiste, ki bodo 
kot v starih časih masovno prihajali na Dolen
jsko pokušat vino in druge dobrote. Storimo 
potrebne korake za pravo promocijo in izkori
stimo možnosti pridobivanja dohodka na po
dročjih, kjer imamo prednosti, kjer so možno
sti že ustvarjene.

Ena od njih je tudi lovski turizem.
Sedaj obstoječa industrija v občini je glede 

na rezultate poslovanja sicer v razcvetu, še 
vedno v fazi rasti, vendar v kvalitativnem smi
slu. Širitev kapacitet večjih podjetij ni 
pričakovati. Nova prosta delovna mesta v ob
stoječi industrijski strukturi so vse redkejši 
pojav. Lastninsko preoblikovanje podjetij nosi 
s seboj racionalizacije in zniževanja stroškov 
na vseh področjih, tudi zniževanje števila po
trebnih delavcev. Prihodnost je tudi s tega 
vidika v zasebni iniciativi, v odkrivanju novih 
priložnosti za proizvodne in storitvene dejav
nosti in v razvoju drobnega gospodarstva.

Ena od pasti zasebne iniciative je pretiran 
razvoj na področju trgovine na drobno. Kon
kurenca je sicer dobra, saj niža nivo cen, za 
potrošnike je to pozitiven trend. Z vidika po
rabljenih sredstev - tudi kreditov za razvoj 
drobnega gospodarstva - pa je preobsežen raz
voj trgovine neracionalen. Pretirano velike in
vesticije v področje trgovine pomenijo namreč 
manj sredstev na razpolago za naložbe za dru
ge, morda proizvodne dejavnosti.

Področje urejanja infrastrukture, okolja in 
celostne podobe posameznih krajev in vasi je 
potrebno pospešiti z javnimi deli. S pravo 
informacijo, z jasnimi cilji in ustreznim vo
denjem projektov na področju javnih del, bi 
lahko odpravili marsikatero ozko grlo v razvo
ju občine.

Cisto in urejeno okolje s primerno infra
strukturo je namreč predpogoj za dosego žel
jnih ciljev na področju turizma.

Za ekološko oporečno industrijo ni mesta v 
trebanjski občini. Podjetjem, ki še vedno one
snažujejo bivalno okolje, je potrebno z ustrez
nimi odloki to početje takoj preprečiti.

Na področju kmetijstva se bomo zavzemali 
za vključevanje čimvečjega števila krajev v 
projekte celostnega urejanja podeželja, za 
100% pokrivanje stroškov pridelave kmetij
skih pridelkov, za ureditev trga teh proizvodov 
ter za razvoj novih, tržno zanimivih kmetijskih 
kultur, še posebej tistih, ki jih bo mogoče 
izvažati.

Krščanski demokrati smo se v vseh dosedan
jih razpravah zavzemali za pravično in razum
no izpeljano denacionalizacijo. N er glede na 
probleme v občini smo prepričani, da zahtevki 
denacionalizacijskih upravičencev ne 
ogrožajo in ne morejo ogroziti razvoja gospo
darstva trebanjske občine.

Zavzemamo se za časovno krajše postopke 
pri pridobivanju obratovalnih dovoljenj, so
glasij in registracij in za organizacijo ustreznih 
svetovalnih služb in pomoči mladim podjetni
kom. Ena od pomembnih zavor za hitrejši 
gospodasrski razvoj na vseh področjih dejav
nosti je preskromna ponudba razpoložljivih 
oblik financiranja. Menimo, da so banke v 
svoji politiki kreditiranja gospodarstva in še 
posebej novih projektov, še premalo dina
mične.

Nanizali smo le nekaj misli kot uvod za nove 
spodbudne predloge in razprave na zborovan
jih in srečanjih, ki se bodo v trebanjski občini 
vrstila v naslednjih tednih.

Sodelujte na njih, sodelujte z nami, skupaj 
bomo močnejši in razumnejši pri oblikovanju 
lepšega jutri nas vseh.

Slovenski krščanski demokrati

KANDIDAT ZA ŽUPANA

JANEZ SMOLIČ,
roj. 21.5.1941, iz Vrhtrebnjega 

15a, vodja montiranja PTT na
prav v Ljubljani
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Ali je program 
Socialdemokratske stranke 

Slovenije tudi naš?
Socialdemokrati si prizadevamo za socialno pravično, ekonomsko uspešno in pravno 

državo Slovenijo, zato imamo:

- jasen program gospodarskega razvoja Slovenije,
- podpiramo hitrejši razvoj malih in srednjih podjetij,
- ustvarjamo pogoje, v katerih se delavci ne bodo več bali 

za svoja delovna mesta in bodo plačani delu primemo,
- podpiramo in se borimo za tiste, ki se jim godijo krivice,
- nasprotujemo privilegijem,
- zahtevamo, da se denar, ki ga država troši za privilegije, 
nameni za dvig nizkih pokojnin, za štipendije, za dvig 
zajamčenih plač in pomoč socialno ogroženim,

- podpiramo sodelovanje z Evropsko skupnostjo, vendar brez 
razprodaje slovenske zemlje,

- naredili bomo vse, da bomo našim otrokom zapustili varno, 
zdravo in zeleno Slovenijo,

- zavzemamo se za enakopraven razvoj slovenskega podeželja 
in proti državnemu in regijskem centralizmu,

- zavzemamo se za hitrejše spremembe v zdravstvu in šolstvu,
- tudi v bodoče bomo podpirali izgradnjo doma ostarelih občanov v Trebnjem.
Na lokalne volitve prihajamo z mladimi, ambicioznimi občani, ki se želijo dokazati in 

uresničiti predlagani program. Sodelujemo v vseh treh volilnih enotah za svetnike, 
medtem ko župana nismo predlagali, podpiramo pa predlaganega župana Slovenske 
ljudske stranke Alojza Metelka.

Spoštovano
uredništvo
Seveda vemo, da je treba 

objavo reklam plačati. Am
pak mi, učenci obeh osmih 
razredov z mirnske osnovne 
šole, denarja preprosto ni
mamo. Zato smo tudi hodili 
od vrat do vrat in nabrali 
toliko, da smo si v oktobru 
lahko organizirali dvod
nevno ekskurzijo. Obiskali 
smo Prežihovino, Ivačko je
zero, Pliberk, Gosposvet
sko polje, Minimundus in 
prespali v Kranjski gori. 
Veliko lepega smo videli in 
voliko koristnega smo zve
deli. In sedaj bi se radi zah
valili vsem dobrotnikom, ki 
so nam to omogočili: Pizze- 
riji Carmen, gostilni Ko
lenc, gostilni Pri Francki, 
podjetju Greda, mlinu Gre
benc, fotografu Platiši, 
čistilnici Jevnikar, trgovini 
Mercator, KPD Dobu, tre
banjski Pekarni, Turistični 
agenciji Mobil iz Boštanja, 
domači osnovni šoli, ra
zredničarkama in nazadnje 
tudi vam, uredništvu Ob
činskega glasila, če boste to 
našo zahvalo objavili.

d. p.

Uspešna predstavitev
trebanjske Galerije samorastnikov na Slovaškem

Trebanjska Galerioja sa
morastnikov, ki je zastopala 
Slovenijo, se je uspešno 
predstavila na mednarodni 
razstavi naivne umetnosti 
INSITA ’94 v Bratislavi na 
Slovaškem. INSITO ’94 je 
pripravila Slovaška narodna 
galerioja pod pokrovitel
jstvom UNESCA. Na razsta
vi, kije bila na ogled med 18. 
avgustom in 9.oktobrom le
tos v Esterhazijevi palači v 
Bratislavi, je bilo razstavlje
no 3 2del iz stalne zbirke ga
lerije. Ta dela je ustvarilo 11 
slovenskih umetnikov: Kon

rad Peternelj - Slovenec, Jože 
Peternelj - Mausar, Boris La
vrič, Franci Lesjak, Sandi 
Leskovec, Greta Pečnik, Vik
tor Magyar, Boris Žohar, An
ton Repnik, Anton Plemelj in 
Nataša Prestor. Umetniki so 
sodelovali na taborih likov
nih samorastnikov v Treb
njem med leti 1972 in 1994.

Na razstavi je sodelovalo 
19 držav z vsega sveta (Bra
zilija, Ciper, Češka republi
ka, Danska, Finska, Francija, 
Nizozemska, Hrvaška, 
Madžarska, Nemčija, Pol
jska, Portugalska, Rusija,

Slovaška, Slovenija, Švica, 
Italija, Turčija in Peru), pred
stavilo se je preko 200 umet
nikov z več kot 500 umet
niškimi deli.

Mednarodna žirija, kateri je 
predsedoval dr. Bato To- 
maševič iz Velike Britanije, 
je podelila sodelujočim na 
INSITI ’94 priznanja. Slove
nija oz. Galerija samorastni
kov iz Trebnjega je prejela 
častno priznanje za nacional
no selekcijo. Med posamez
niki pa je častno priznanje 
prejel Konrad Peternelj - Slo
venec.

S Slovaške je potovala raz
stava v Nemčijo v Nuren- 
berg, kjer je bila na ogled v 
Messezentrum od 22. okto
bra do L novembra 1994.

Pregled svetovne naivne 
umetnosti je bienalna prire
ditev. Upamo in želimo, da 
bo trebanjska galerija leta 
1997 na INSITI spet sodelo
vala in se predstavila tako ali 
pa še bolj uspešno, kot se je 
letos.

Marjeta Bregar

Letovanje trebanjskih otrok 
na Debelem rtiču

Centru za socialno delo Trebnje je bila v letošnjem letu ponov
no zaupana organizacija letovanja za oboke iz socialno 
ogroženih družin in za zdravstveno ogrožene otroke. Vključenih 
je bilo 60 otrok. Otroci so letovali teden dni na Debelem rtiču. 
Poleg sbokovne delavke Centra za socialno delo Trebnje smo k 
sodelovanju povabili tudi 7 prostovoljcev. Posebna skrb je bila 
letos posvečena dejavnosti, saj smo želeli doseči, da letovanje 
ne bi bilo le kopanje, pač pa da bi otroci imeli možnost ustvar
jalnega sodelovanja, prijetne zabave in teden dni zdravega 
življenja.

Delo je bilo organizirano v delavnicah - likovni, plesni in 
literarni, pripravili smo zabavne igre, celodnevni izlet z ribičem 
in zaključni večer, na katerega so oboci povabili starše, pred
stavnike občine Trebnje, ZD Trebnje in Zavoda za zdravstveno 
varstvo Novo mesto.

O samem počutju in utripu poletnega tabora najbolje pričajo 
spisi in utrinki obok, ki sojih zbrali v biltenu. O vtisih so oboci 
pisali v literarni delavnici na letovanju in tudi po vrnitvi domov 
- predstavljamo vam jih nekaj:

Na morju
Pred šolo nas je prišel iskat avtobus. Ko smo prišli na Debeli rtič, 

smo se najprej razdelili po skupinah, nato smo si ogledali sobe, 
potem pa smo šli na kosilo, po kosilu pa na plažo. Vsak dan smo se 
dvakrat kopali, veliko smo se igrali, dobili smo tudi sladoled.Proti 
večeru smo hodili na ples. V sredo smo se peljali z ladjo v Piran, 
tam smo si ogledali akvarij morskih ribic. Na ladji smo imeli tudi 
piknik. Piknik mi je bil zelo všeč. V soboto sem dobila priznanje v 
skupini Orki za drugo mesto za urejenost sob. V nedeljo smo se 
odpravili domov. Letovanje mi je bilo zelo všeč.

Petra, 2. razred

Otroci so se z ladjo Lotos popeljali po morju 

Na ladji Lotos
Med počitnicami smo s skupinami odšli na Debeli rtič. Tam smo 

bili en teden. Imeli smo se lepo. Ko je prišel četrtek, smo se peljali 
z ladjo. Peljali smo se do Pirana. Tam smo si ogledali morske živali. 
Od tam smo se odpeljali kopat. Ko smo se kopali, je ribič pekel ribe 
in kalamare. Potem smo se peljali proti Debelemu rtiču. Nekateri 
so zapeli ali povedali kaj. Prispeli smo tja, kjer so nas čakale druge 
skupine. Tako je stekel naš čas. Uživali smo.

Polona, 4. razred
Navdušen sem bil nad pečenimi ribami in kalamari.

Andrej, 3. razred

d*°*°‘ \
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Kdo je 

pravzaprav 
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Provideo?
Provideo d.o.o. z Mirne 

je najel trebanjsko kulturno 
dvorano in prvi vikend v 
septembru začel s predva
janjem celovečernih fil
mov. Šlo je za dovolj po
gumno poslovno potezo, saj 
je kazalo, da se ta dejavnost 
po eksploziji videa in ve
čletnih neuspešnih posku
sih KUD Pavel Golia Treb
nje kar nekako ne more več 
izviti iz neodzivnosti. Števi
lo gledalcev se je še isti me
sec za nekajkrat povečalo, 
pri filmski uspešnici Kre- 
menčkovi pa je bila dvorana 
dmgi dan - 5. oktobra - raz
prodana, čeprav so film iz
jemoma vrteli med tednom,

ker za vikend niso dobili 
prostega termina. Filmi se 
sicer predvajajo ob viken
dih, v petek in soboto ob 19. 
uri uspešnice, v nedeljo ob 
18. uri pa umetniški filmi za 
zahtevnejše gledalce. Kre- 
menčkovi, letošnja svetov
na filmska uspešnica, se bo
do ponovili med božičnimi 
in novoletnimi prazniki; 
prednovoletni čas pa bo na
sploh zelo pester, tako vsaj 
obljubljajo v Provideu, kjer 
so si zastavili izjemno zah
teven cilj: pripeljati v Treb
nje filme še v času, ko jih 
gledajo po večjih mestih 
drugod po svetu. S filmi je 
tako kot s svežim kruhom -

povsem dmgače omamni 
so, dokler so “sveži”, pravi
jo v Provideu.

In kdo stoji za oživitvijo 
trebanjske kinodvorane?

Jože in Tomaž Lončar, oče 
in sin, lastnika videoteke 
Daša, v kateri mesečno iz
posodijo čez 1000 video ka
set in kjer so se že pred dve
ma letoma odrekli “pirat
skim” posnetkom, lastnika 
firme, v kateri izdelujejo vi
deo kasete najrazličnejših 
dolžin in končno lastnika 
firme, ki distribuira video in 
kino program za Slovenijo.

Marko Kapus

Ženska rekreacija v Mokronogu deluje aktivno že trinajsto leto. Vadba poteka v telovadnici OŠ vsak 
torek od 19. do 20.30. Poleg radne vadbe se članice udeležujejo še plavanja v Šmarjeških Toplicah in 
rednega pohoda od Litije do Čateža. Letošnje leto so sezono začele s pohodom na 2132m visok Storžič. 
Na sliki udeleženci pohoda na Storžič.
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Nov zakon o pošti

Jože Kukec, svetovalec in na
mestnik vodje DE Pošta.

Z novim zakonom o 
pošti, ki bo po hitrem po
stopku sprejet še letos, se 
bo na marsikateri pošti v 
Sloveniji spremenil de
lovni čas. Po besedah Jo
žeta Kukca, namestnika 
vodje DE Pošta iz PTT 
Novo mesto, naj bi se v 
trebanjski občini delovni 
čas spremenil na Mimi in 
Mokronogu. Pošti naj bi 
bili odprti dlje v popol
danskem času.

Besedilo in foto: Janez 
Platiše

Kjer je bil, kakršen je bil!
V naslovu napisano geslo sije zastavil Ildefons Rea, opat znamenitega benediktinskega samostana na 

Montecassinu v Italiji leta 1945, ko so ga vprašali, če ne bi morda do kraja porušenega samostana v 
bombnem napadu leta 1944 nadomestili z novo stavbo nekje v bolj dostopni nižini, kot je gora 
Montecassino na 517m nadmorske višine - in na sodoben način grajene, kar bi gradnjo znatno pocenilo. 
S podobnimi vprašanji se pri reševanju kulturnih spomenikov ves čas po vojni srečujemo tudi mi.

Na Veseli Gori pri Šentm- vosti in je temu podredil celo 
pertu smo lahko že nekaj časa take rešitve, ki do tedaj niso

Pridelovanje lešnikov
V času, ko pridelovanje nekaterih kmetijskih kultur postaja 

manj zanimivo, ni odveč proučitev rentabilnosti gojenja nekate
rih manj razširjenih sadnih vrst. Tokrat je ta sadna vrsta leska.

Leska je sadna vrsta, kije skoraj najmanj zahtevna med vsemi 
sadnimi vrstmai. Pri nas je najprimernejše gojenje leske do 
nadmorske višine 400 metrov. Lahko jo gojimo tudi v ravnini, 
vendar so najprikladnejše dobre vinogradniške in sadjarske lege. 
Napada jo sorazmerno majhno število bolezni in škodljivcev, 
zato je za intenzivno pridelovanje lešnikov potrebno le kvakrat- 
no škropljenje letno.

Pomemben je podatek, da povpraševanje po lešnikih močno 
narašča. V zadnjih tridesetih letih seje poraba lešnikov v svetu 
povečala za trikrat. Tudi slovenska živilska industrija, zlasti 
industrija čokolade, porabi velike količine lešnikov. Naša do
mača pridelava pokriva le 10% potreb po lešnikih, ostalih 90% 
pa jih moramo uvoziti.

Tudi ekonomski pokazatelji pridelave, ki v največji meri mo
tivirajo ali pa odvrnejo kmeta od sajenja te ali one kulture, so 
ugodni. Priprava nasada lešnikov je sorazmerno poceni, saj 
posadimo le 400 do 500 sadik po hektarju. Sadike pa so precej 
cenejše v primerjavi s sadikami jablan in hrušk. Če navedem še 
podatek, da pridelamo po hektarju v času polne rodnosti 1000 
do 1800 kg lešnikovih jedrc, ki imajo ceno na drobno med 700 
in 900 tolarji (cene na debelo so najbrž za polovico nižje, pa kljub 
temu zanimive), se zastavlja vprašanje, zakaj tolikšen uvoz in 
zakaj v Sloveniji ne širimo bolj te sadne vrste. Eden od razlogov 
je prav gotovo nepoznavanje tehnologije pridelave. Nekateri 
tudi trdijo, da je v Sloveniji malo kvalitetnih sadik lešnikov, 
zlasti takšnih, pri katerih lešniki sami izpadejo iz ovojnice. Ti 
dve oviri je v sedanjem času lahko preseči.

Daleč največ dela zahteva obiranje. Na uro lahko oberemo od 
4 do 12 kilogramov lešnikov, kar pomeni, da je potrebno ob 
obiranju več delovne sile. Vendar pa se v novejšem času uvelja
vljajo obiralni stroji, ki delujejo na principu sesalne cevi. S 
takšnim strojem in tremi delavcio je mogoče obrati 120 do 700 
kilogramov lešnikov na uro. Nadalje imajo lešniki to prednost, 
da jih lahko skladiščimo za daljši čas in za skladiščenje ne 
potrebujemo dragih skladišč.

Glede na vse navedeno bo pridelovanje lešnikov v Sloveniji 
pa tudi v naši občini dobilo prav gotovo pomembnejše mesto. 
Nasade lešnikov lahko sadimo tudi na zemljiščih, ki so zaradi 
nagnjenosti terena manj primerna za strojno obdelavo. S tem 
bodo tudi marsikatere kmetijske površine bolj izkoriščene. Ker 
uspešno gojimo lesko na področjih, ki so kmetijsko manj inten
zivna in pa na področjih, ki so demografsko ogrožena, lahko ta 
sadna vrsta predstavlja tudiprispevek k uresničevanju ekosocial- 
nega programa razvoja slovenskega kmetijstva.

Janko Sirec, dipl.ing.
Kmetijska svetovalna služba Trebnje

opazovali prizadevanje g. žu
pnika Vidica, da bi do kraja 
dotrajano streho na desnem 
zvoniku p.c. sv. Frančiška 
Ksaverija obnovil, preden bi 
se sama podrla. Odre so pred 
kratkim podrli in pred nami je 
v bakreni preobleki zablestel 
zvonik v obliki, kakršno je 
imel od leta 1885, ko sta oba 
zvonika zaradi bližnjega po
žara pogorela s cerkveno 
streho vred. Strehe so bile 
pred tem namreč pokrite s 
skodlami in zato nevarno 
vnetljive.

Ob tem primeru se je spo
meniško varstvena stroka 
znašla pred povsem novim 
vprašanjem, ali stolp obnovi
ti v prvotni obliki, kakršno je 
dobil ob svojem nastanku le
ta 1735, ali v obliki, ki jo je 
dobil po požaru leta 1885. Od 
strokovnih služb je dobil g. 
župnik odgovor, da naj dobi 
zvonik tako streho, kakršno 
je dobil po požam, saj so oko
liški prebivalci take navajeni. 
Čas, v katerem je nastala, pa 
je bil baročni umetnosti 
skrajno nenaklonjen, saj je 
bila to doba epigonskih stil
nih obdobij, ki so vsiljevala 
vse novo: novo gotsko, novo 
renesančno, novo klasicisti
čno itd. Tako gledanje je po
sredovala našim krajem 
predvsem znana “dunajska 
šola”, ki je pri tem večkrat 
vsiljevala nam povsem tuje 
oblike. Tako je tudi strehe 
zvonikov na Veseli Gori ob
novila v novogotski obliki, ki 
so bile takrat zelo udomačene 
na Saškem in povsem nepri
merne za nadomestilo čistim 
stilnim zahtevam visokega 
baroka, kakršne so uresni
čene prav v veselegorski cer
kvi, kije bila zgrajena iz eno
vite zamisli v gradnji in opre
mi in predstavlja enega naj
dragocenejših spomenikov 
zrelega baroka na Sloven
skem.

Med drugim je imela cer
kev tudi nekaj posebnih zna
čilnosti. Stavbeniku, ki jo je 
zasnoval, je bilo veliko do te
ga, da bi cerkev blestela v 
vsej razkošni baročni vablji-

Samo kri lahko nadomesti kri 
in s tem rešuje življenje

Za tiste občane, ki imajo pomisleke, naj povemo:
1. Kri lahko da vsak zdrav človek od 18. leta starosti naprej, in sicer moški vsake 3 

mesece, ženska pa vsake štiri mesece do pol litra, kajti človek ima 5 litrov krvi.
2. Pred odvzemom krvodajalca pregleda zdravnik.
3. Krvodajalec se ne more okužiti pri darovanju, ker se uporabljajo igle za enkratno 

uporabo.
4. Dajanje krvi ne slabi organizma, ne terja dodatne hrane in zato ne redi, zredi se le, 

kdor misli, da mora več jesti.
5. Na odvzem se ne prihaja tešč, temveč se zajtrkuje nemastna hrana (kruh, marme

lada, čaj).
6. Kri darujete zastonj, zato jo tudi zastonj prejemamo, kajti krvi, ki ste jo darovali, 

ne sme nihče prodajati.
OO RK TREBNJE

bile v navadi. Da bi poudaril 
razgibano baročno pročelje 
je postavil oba zvonika pra
vokotno na radij kroga, na 
katerem počiva osrednja ku
pola, zamenjal skorajda ob
vezno orientacijo vzhod-za- 
hod z zahod-vzhod in s tem 
dosegel, da je pročelje že na 
daleč delovalo v dveh sme
reh: ena je vabila romarja iz 
magistralne ceste Mirna- 
Sentrupert, druga pa nepo
sredno po prihodu na goro, ki 
se vije po pobočju na vzhodni 
strani hriba. K temu je dodal 
še dva elementa za večji uči
nek: izredno razkošne baro
čne strehe na oba zvonika, v 
notranjost pa je zgodnje ju
tranje sonce skozi veliko ba
ročno okno med obema zvo
nikoma obsijalo veliki oltar, 
ki je pod sončnimi žarki ves 
blestel v pozalti. Tako je ro
mar lahko že iz doline raz
mišljal o veselju, ki ga čaka 
na gori in ko je stopil v cer
kev, ga je resnično obsjal 
“odsvit onstranske glorije”.

Pred požarom je imela cer
kev skodlaste strehe na obeh 
kupolah, ki so komponirane 
po sistemu dvogrbe kamele, 
brez svetlobnice na vrhu 
osrednje kupole. Zvonika pa 
sta imela kvalitetno obliko 
zvonika zrele baročne dobe, 
ki jih je bilo pri nas le malo: 
nad zvonasto kapo se je dvi
gala podolgovata “čebula”, 
močno ojačana v spodnjem 
delu, nad njo je bila razmero
ma visoka svetlobnica, manj
ša “čebula” pa je nosila svet 
in križ. Razgibana površina 
zvonika je dopolnjevala sli

kovito cerkveno stavbo, ki se 
je v izjemni lepoti odslikava- 
la na zelenem ozadju šentru- 
perskih hribov; če pa si jo 
pogledal iz katerekoli dmge 
strani, je ždela kot diamant 
vrh grebena Vesele gore.

Za trenutek se še pomudi
mo pri geslu opata lije Fonza 
- po njem benediktinski sa
mostan danes zopet blesti v 
svoji prvotni obleki na gori 
Montecassino. Če se ne bi 
zanj odločil, bi bila Evropa 
ob enega najlepših umetno

stno zgodovinskih spomeni
kov za večne čase, tako pa 
vsaj v reproduktivni obliki 
lahko obiskovalec začuti du
ha, ki seje tu udejanjal vse od 
sv. Benedikta naprej. (Tudi v 
Kostanjevici na Krki so pri 
obnovi zvonika to še vedeli). 
Pri nas pa smo zadovoljni s 
tem, da bomo ponujali to, če
sar so se ljudje navadili, in ne 
tistega, kar je v resnici vred
no.

Marko Marin

Združenje za medsosedsko pomoč: 
Strojni krožek Temenica - Mirna

Zaradi želje kmetovalcev po uporabi sodobnih kmetijskih strojev, ki pa 
so zelo dragi, so se tudi kmetovalci na območju občine Trebnje odločili 
ustanoviti združenje za medsosedsko pomoč: Strojni krožek Temenica - 
Mirna, in sicer z nameni:

boljša izkoriščenost sodob
nih strojev; lastnik stroja 
opravlja določene usluge po 
cenah, ki jih določajo repu
bliške inštitucije; pravočasno 
in strokovno opravljeno delo 
ali usluga; dopolnilni zaslu
žek na kmetiji.

Do sedaj se je v strojni 
krožek včlanilo 145 kmeto
valcev. Od teh jihz 45 že 
ponuja in opravlja usluge s 
kmetijskimi stroji, in sicer: 

8 s pnevmatskimi sejalni
cami za setev komze, 4 z 
balirkami za baliranje sena, 
5 z obiralci koruze, ostalo 
pa so kombajni za kombaj- 
niranje žit.

V letošnjem letu so bile 
opravljene naslednje uslu
ge:

s pnevmatsko sejalnico je 
bilo posejanih okoli 350 ha 
koruze; z balirkami je bilo 
pospravljenih okoli 8000 
bal sena, otave, slame; v ob
čini imamo 28 kombajnov, 
ki so poželi 80% žita; z obi
ralci koruze je bila pospra
vljena komza z 80 ha.

Člani strojnega krožka so 
lahko koristniki in ponudni
ki uslug s kmetijsko meha
nizacijo. Poudariti je po
trebno, da usluge niso ob
davčene, in sicer do 64000 
SIT/ha obdelovalne zemlje 
v lasti ali najemu brez goz
dov.

Na ustanovnem občnem 
zboru oktobra 1994 je bil za 
vodjo izbran inž. Drago Sila 
iz Trebnjega (Tel.: (068) 44

889 od 19.00-21.00 ure), ki 
bo v prihodnje operativno 
vodil krožek. Prosimo vse 
kmetovalce, ki so pripra
vljeni nuditi usluge s kme
tijsko mehanizacijo ali 
usluge v delu (v primeru ne
sreče na kmetiji, sezonsko 
delo na kmetiji, pomoč v ča
su bolezni), da to sporočijo 
zgoraj omenjenemu vodji 
strojnega krožka. Vse uslu
ge se bodo obračunavale po 
veljavnem katalogu stroš
kov kmetijske mehanizaci
je.

Kmetijska svetovalna slu
žba Trebnje

Tone Zaletel, ing.agr.
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Visoko zastavljeni cilji in 
pričakovanja

Badmintonski klub TOM Mirna si je v sezoni 
1994/95 zastavil izredno ambiciozne načrte, uvodna 
tekmovanja pa kažejo, da jih bo bržkone tudi ure
sničil.

PABERKI
POBIRA JIH STANE PEČEK

Darilo je vedno dragoceno
Večer v prijazni mirnski restavraciji Dana se je za druščino osmislil v večno odprto temo o umetnosti. 

Razumljivo: skrbno razobešene risbe likovnega samorastnika Antona Plemlja so naravnost izzivale in tudi 
Majda, takratna šefica kuhinje in natakarica, je bila nadvse skrbna:

Eden poglavitnih ciljev je vse
kakor ohranitev vodilne vloge v 
slovenskem badmintonu v sta
rostnih kategorijah do 12, 14 in 
16 let. Mladi igralci BK Tom so 
zablesteli že na državnem 
prvenstvu do 16 let v Mariboru, 
na katerem je pri dekletih zma
gala Nina Šumi, ki je skupaj z 
Uršo Plahutnikovo brez večjih 
težav slavila tudi v igri dvojic. 
Pri mladincih je presenetil Aleš 
Murn, ki seje s kakovostno igro 
in zgledno borbenostjo uspel 
prebiti v polfinale. Presenetljivo 
dobro sta zaigrala tudi Mum in 
Kirm v moških dvojicah, saj sta 
klonila šele v finalnem 
obračunu. Dvome strokovnega 
vodstva kluba, da bodo v le
tošnji sezoni najšibkejši mladi 
igralci BK Tom do 12 in 14 let, 
sta povsem odpravila Bojan Ko
lenc in Uroš Skerbiš. V konku
renci do 12 let je Kolenc v Treb
njem osvojil tretje mesto, Sker
biš pa je presenetljivo, a za
služeno slavil v Lendavi. V fina
lu je premagal domačina Horva
ta, pred tem pa je v polfinalu 
izločil glavnega favorita in prve
ga nosilca Miho Poharja (Olim
pija).

Zanadaljni razvoj badmintona 
na Dolenjskem je vsekakor 
izredno pomembna odlična for

ma, ki jo je na prvih turnirjih 
prikazal Sašo Zrnec, najboljši 
slovenski igralec v zadnjih letih. 
Zrnec se je namreč na prvem v 
nizu t.i. A turnirjev, ki šteje za 
jakostno lestvico v sezoni 
1994/95, skorajda poigral s tek
meci in zlahka zmagal. Odlično 
je S. Zrnec zaigral tudi na Med
narodnem prvenstvu Slovenije, 
saj je šele po hudem boju v dru
gem kolu klonil proti odličnemu 
Rusu Khachaturjanu, ki je sodil 
v ožji krog favoritev na tem tek
movanju. Zmčeva uspešna vrni
tev potem, ko so ga mlajši igralci 
nekajkrat premagali, je toliko 
bolj pomembna za celoten klub, 
ker je Sašo kot trener in večkrat
ni državni prvak vzornik števil
nim mlajšim igralcem.

Glede na precejšnja finančna 
sredstva, ki jih je treba zagotovi
ti, je pomembna tudi pridobitev 
novega sponzorja, mimske Gre
de. Ta poteza vodstva kluba je 
ob siceršnji pomoči glavnega 
sponzorja tovarne Tom omo
gočila, daje BK Tom uspelo pri
tegniti uveljavljenega trenerja 
Mileta Cuka, kar je dodatno 
jamstvo, da bo mirnski klub am
biciozno zastavljene cilje tudi 
uresničil.

(M.Č.)

- Če vas smem spomniti, jutri 
je osmi marec. Ko že razpravlja
te o slikah, morda bi eno kupili 
za darilo? Samo po petsto dinar
jev so.

- Hvala za idejo, seje navdušil 
Janez Kranjc, tajnik občinskega 
izobraževanja. Je tudi tista bar
vna na prodaj?
Obešena je bila takoj pri vhodu 
in je, edina v barvah, opozarjala 
kot nekakšen dežurni šolski pe
dagog - na vso resnost vsebine, 
razobešene v prostoru.

- Ja, ja, seveda je na prodaj, 
samo še enkrat dražja je.

Bojan Brezovar, kulturnik in 
ravnatelj šentruperske osnovne 
šole, se je (kot vedno, kadar je 
dregnil v kaj pomembnega) naj
prej dvakrat na dolgo in globoko 
odkašljal:

- Janez, saj ne rečem, da slika 
slabo učinkuje, ne predstavlja pa 
čisto nič! Ena sama zmešnjava 
barv! Povej Stanko, če ni res? 
Stane, občinski kulturnik in tret
ji sobesednik omizja se ni pustil 
izzvati v ponujeno sovprego. 
Kaj pa če je ravno v tisti 
zmešnjavi barv jedro sporočila? 
Stvari je treba malo pretuhtati. 
Na koncu koncev slika sploh ni 
slaba. Je modema. Nabita z 
energijo. Pravo razkošje barv, 
čeprav seje treba vprašati, zakaj 
seje slikar sploh odločil, da jo je

razstavil? Niti po stilu niti po 
tehniki nekako ne spada na raz
stavo. Toda slikar že ve! Treba 
je razmisliti, saj ne gre, da bi vse 
dobil na krožniku!
- Tu ni kaj razmišljati, je pre
pričeval Janez. To je treba samo 
bratLPoglejta: dam sliko stran 
(jo je dal!); kaj vidita? Vidita, da 
vrsta ostalih risb opozarjana nek 
ustaljen, normiran red, ki pa je 
monoton, konzervativen in brez 
ustvarjalne nabreklosti. Življen
je brez rojevanja! Pesimizem! 
Dam sliko nazaj in vse skupaj 
takoj dobi prispodobo današnje
ga časa: noro naprej! V eksplo- 
zijobarv, kar pomeni v eksplozi
jo idej. Predvsem pa je pomem
bno, da slika tudi sama po sebi 
ves čas obdrži svojo osebnost, se 
pravi vsebino.

- Janez, je skoraj zastokal Bo
jan, nikar z vsebino! Pavla bo 
zjutraj s to vsebino podkurila v 
štedilniku, če jo boš res odnesel 
domov.

Pa jo je. Ne takoj. Čez kakšne 
tri ali štiri ure, ko je bilo že jutri, 
se pravi, ko je bil že osmi marec, 
jo je kupil in odnesel za darilo 
(malo tudi v opravičilo za zamu
do - vendar je to že ugibanje) 
svoji ženi Pavli.

Seveda se je Majda takoj zju
traj pohvalila, daje prodala naj
dražjo sliko z rastave. Takrat je

med avtorji celotne zamisli na
stala zadrega: kako povedati 
tehnični direktorici tovarne, da 
je vse skupaj le hec. Namreč, 
slika sploh ni bila Plemljeva. 
Nastala je v propagandnem od
delku domače tovarne, na pultu 
Abinovega Tineta. Na ta pult je 
Tine vsak ponedeljek položil list 
šeleshamerja in potem ves teden 
na njem mešal in preizkušal od
tenke barv, preden jih je nanašal 
na površino, ki jo je moral pre
barvati. Včasih je to bil osnutek 
za novo etiketo, včasih plakat, 
ali pa reklamni pano. Nata način 
se je v nekaj dneh na tistem pa
pirju nabralo nešteto barv v vseh 
mogočih oblikah. Največ je bilo 
črt, črtic, krogcev in pikic; 
včasih tudi sled ponedeljkove 
malice. Prava modema umet
nost, je nekdo tisti dan glasno 
ugotovil. Dmgi (če ni bil Pate- 
tov Tonček ali pa Ajdiškov 
Mire) je dal idejo in slika se je, 
izrezana v primeren format in 
postavljena pod steklo, znašla 
na razstavi. Ceno so določili ze
lo enostavno: ker je barvna, naj 
bo še enkrat dražja od Plemlje
vih risb. Če bo sliko res kdo 
kupil (seveda ni nobenih šans!), 
bo povabljen na pijačo! Sicer pa 
je smeh pol zdravja.

Uh, uh! Kdo bo sedaj vse to 
razložil kupčevi sopotnici Pavli

Banič-Kranjc, tehnični direkto
rici tovarne Dana?
Kdo? Majda, saj je ona prodala 
sliko! Pri malici naj ji to pove 
denar naj ji vme. Vendar je denar 
včasih težje vrniti kot ga dobiti. 
Posebno še, če ne startaš s pra
vimi koraki.

- Saj ne boste zamerili, če vas 
zmotim pri jedi? Veste, nekaj 
vam moram povedati o tisti sli
ki, ki ste jo dobili v dar.

- Ali jo je pozabil plačati? Nič 
čudnega, malo ga je imel sinoči 
pod kapo. Brez skrbi! Še danes 
se bo oglasil. Saj razumete, bil 
bi užaljen, če bi jaz sedaj porav
nala.

- Ravno to je narobe, da je 
sliko kar plačal. Verjemite, da 
sem mu vsaj petkrat povedala, 
naj jo brez zadrege prinese na
zaj, ker vam gotovo ne bo všeč.

- Lepa naša punca, si je Pavla 
vzela čas za materinski poduk, za
pomnite si nekaj: darilo vam mora 
biti vedno všeč! Mimogrede vam 
še to zaupam, da se je moj mož 
Janez kar nekaj semestrov družil 
z umetnostno zgodovino in se v to 
gotovo bolj razume kot jaz. Pa še 
to vam povem, da mi je slika re
snično všeč.

Ostalo je pri tem. Tudi kasne
je, ko je zgodbica z dobrohotnim 
smehom poskakovala med pri
jatelji in znanci.

Terme v Mokronogu?
Po Mokronogu že nekaj časa krožijo govorice, kako naj bi v 

Martinji vasi, tam, kjer je bila piščančja farma, zgradili termalno 
kopališče. Na krajevni skupnosti so nam v zvezi s tem ponudili 
dokument s prvimi strokovnimi razmišljanji. Objavljamo skico in 
možen vsebinski program.

Projekt naj bi se uresničeval v treh etapah. Prva bi prinesla 40 
bungalovov, 3 pokrita tenis igrišča, 3 odprta tenis igrišča, zunanji 
bazen s termalno vodo, pokriti bazen s termalno vodo, ureditev 
objektov za zunanjo rekreacijo v bližnjih gozdovih in parkih, resta
vracijo, ureditev objektov za zdravstveno oskrbo, trgovino in servi
sne dejavnosti. V drugi etapi bi bil postavljen sanatorij s 50 postel
jami, posteljami za posthospitalizacijo, objekti in opremo za servi
sne dejavnosti, prav tako za dodatne zdravstvene dejavnosti.

V tretji etapi bi bili zgrajeni še igralnica ter konjušnica za pleme
nite konje.

Predvidevamo, da bo nadaljevanje dokaj odvisno od raziskav, ki 
naj bi potrdile v “Analizi obstoječega stanja” zapisano trditev: “V 
bližini je zdravilišče Šmarješke Toplice. Iz tega geografskega po
dročja bo črpana voda za Terme Mokronog.”

S.P.

ZAZIDALNI PREIZKUS !.

Kegljačice Mercatorja tretjo 
sezono v ligaški konkurenci

Cveta Veble - srebrna medalja na državnem prvenstvu

Igralke trebanjskega Merca
torja, ki uspešno nastopajo v me- 
dregijski ligi, so pred začetkom 
nove sezone. Štirinajstčlanska 
ekipa skrbno vadi na kegljišču v 
Krškem. Kljub poškodbam, ki 
so ekipo doletele v prejšnji sezo
ni in oddaljenosti objekta za na
stope, soTrebanjke v močni kon
kurenci osvojile solidno četrto 
mesto med sedmimi moštvi, ki 
imajo daleč boljše pogoje za de

mo v upanju, da bo naši ekipi z 
nujno potrebnimi sredstvi v po
moč priskočilo gospodarstvo in 
podjetniki, da bi dosegali še 
uspešnejše rezultate, saj zagna
nosti ne manjka - nam je povedal 
trener Niko Goleš.

Zopet novoletne prireditve 
in obdarovanje otrok

Pred dvema letoma so ponovno oživele prireditve za 
otroke ob pričakovanju novega leta, ki sojih organizatorji 
poimenovali VESELI DECEMBER.

Tudi v letošnjem letu naj bi bilo nekaj takih prireditev, 
ki jih pripravljajo skupaj Zveza kulturnih organizacij, 
Društvo za zdravje in sožitje v družini, trebanjske šole in 
vrtci ter drugi, ki so pripravljeni sodelovati.

Izvršni svet občine Trebnje je tudi zagotovil sredstva za 
skromno obdarovanje vseh predšolskih otrok v občini.

Ker želimo, da bi bilo novoletnih prireditev čim več in 
da bi bila tudi osrednja prireditev v Športni dvorani 
Trebnje programsko kar najlepša in bogata vabimo vse 
podjetnike, obrtnike, podjetja in ostale, da nam pri tem 
pomagate s svojimi prispevki.

Spomnimo se našega otroštva, belih snežink, pričako
vanja moža z belo brado in kučmo, ki je na saneh prišel 
iz daljnjega sneženega severa, okraševanja božičnega 
drevesa, svete noči in sreče, ki smo jo doživeli v staršev
skem objemu ob pogledu na spokojno belino zasnežene 
narave.

Prispevajmo za srečo naših otrok.
Prispevke pošljite na račun: Društvo za zdravje in 

sožitje v družini, s pripisom “za veseli december”.
ŽR: 52120-678-82614.

Na teniškem turnirju 
najboljši Kat-Sportnik, Trimo in Lekarna

lo.
V okviru Območne kegljaške 

skupnosti Novo mesto so osvo
jile vsa prva mesta. Uspešno so 
se kosale z najboljšimi igralka
mi na turnirjih v Ljubljani, Cel
ju, Postojni, Domžalah in 
Kočevju in tudi na državnih 
prvenstvih. Posebej seje izkaza
la Cveta Veble, ki je na drugem 
državnem prvenstvu veteranov 
v Ljubljani, ponovila lanski 
uspeh in s 379 podrtimi keglji 
osvojila srebrno medaljo. Živi-

V mesecu septembru je bil v Športnem cen
tru VITA v Trebnjem organiziran teniški tur
nir med podjetji in ustanovami trebanjske 
občine. Nastopilo je 17 ekip v treh kategori
jah, rezultati pa so naslednji:

Moški do 35 let: 1. Kat-Športnik (Kostevc, 
Grandovec A.),

2. Iskra Mokronog (Metelko, Kos), 3. Plasta 
Šentrupert (Pepelnak, Frelih M.), 4. Trimo 
Trebnje I. (Fišter, Koračin S., Perše), 5. KPD 
Dob Mirna (Bregant, Germovšek), 6. Trimo 
Trebnje II. )Kaferle, Skol).

Moški nad 35 let: 1. Trimo Trebnje I. (Ž8it- 
nik P., Kranjc M.), 2. Akripol Trebnje (Slak, 
Žitnik A.), 3. Terca Trebnje )Podboj, Longar), 
4. Zdravstveni dom Trebnje (Kuzmanovič, 
Munk), 5. Tom Mirna (Murčehajič, Mihelič, 
Kranjec), 6. Ist-Barlog Trebnje (Vencelj, Bar- 
tolj), 7. KPD Dob Mirna (Tomšič, Papež), 8. 
Tesnila TIT Velika Loka (Omahen, Tkavc), 9. 
Trimo Trebnje II. (Hočevar, Jevšek).

Zenske: 1. Lekarna Trebnje (Brana, Šterk), 
2. Trimo Trebnje (Lindič, Pavlič)

Ustanovitelj: Skupščina Občine Trebnje, Goliev trg 5, Trebnje. Izdajatelj PRELEST, d.o.o., Dunajska 7, Ljubljana. Uredniški odbor: Milan 
Rman (glavni in odgovorni urednik), Marko Kapus, Stane Peček in Ivan Gregorčič. Koordinator: Anka Ostanek Tehnično urejanje: Drago Pečenik. 
Na osnovi zakona o prometnem davku (Ur. 1. RS št. 4/92) in mnenja Ministrstva za informiranje (Št. 23/88-92 z dne 18.2.1992) sodi časopis med 
proizvode informativne narave po 13. točki tarifne številke 3, za katere se plačuje 5-odstotni davek od prometa proizvodov. Naklada: 5000 izvodov, 
ki se razdeljuje brezplačno. Grafična priprava: Multigraf, d.o.o. Tisk: Aleksander Jovanovič, Litija.


